
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL 
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din  data de 31.01.2018 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Kofity Zoltan  care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
461/2017 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Kofity Zoltan: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
 Domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală . 

 
D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 21.12.2017, 08.01.2018 și 19.01.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 21.12.2017, 
08.01.2018 și 19.01.2018, au fost semnate de către Secretar precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul. primar Bobouțanu Dan: 

                       „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 29, 
a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţie și a indicatorilor tehnico-economici pentru  obiectivul de investiţie 
„Reabilitare  platou Casa de Cultura din municipiului Hunedoara”. 
 

2. Proiect de hotărâre prin care se ia act de renunțarea la funcția de administrator al 
Societății Salubprest Hunedoara SRL a doamnei Popa Camelia, precum și numirea 
unui nou administrator. 

 



D-nul. Kofity Zoltan: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 
După punctul 29 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 
 

„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 
au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,   

 „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art. 81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.” 

 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule Președinte, îmi dați voie să anunț, la punctul 11 de pe ordinea de 

zi, nu particip la vot.” 
 
D-nul. Scurtu Raul: 
„Domnule Președinte, la proiectul de hotărâre nr. 27, nu votez și nu particip 

la dezbatere.” 
 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, doamnei Mihaela MIROIU. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - D-lui consilier Bădin Ion care prezintă Expunerea de motive. 
 

 
 



D-nul. Bădin Ion: 
            ”Stimați colegi, onorată asistență, este un proiect de hotărâre pe care 

personal l-am gândit mai de mult și l-am pus în practică acum și cu acordul d-nei. 
Profesoare care a avut timpul necesar să revină în locurile natale pentru acest proiect. 
Sigur că mi-a fost greu ca din C.V.-ul extraordinar de bogat al d-nei. Profesoare să aleg 
câteva date pentru expunerea de motive. Am avut și un C.V. de vreo 13 pagini, așa că o 
să vă citesc exact ce am scris în expunerea de motive și o să mai adaug apoi câteva 
cuvinte la final. Mihaela Miroiu s-a născut la Hunedoara, la data de 10 martie 1955. Este 
profesor universitar la Școala Națională de Studii Politice și Administrative (SNSPA), 
conducător de doctorat în ştiințe politice și predă cursurile: ”Ideologii politice actuale”, 
”Etica în relații internaționale” şi ”Teorii politice feministe„. Interesele sale de cercetare 
vizează teorii politice, cu accent asupra teoriilor politice feministe, etică politică, ideologii 
politice actuale și politici de gen. 

A urmat cursurile Facultății de Filosofie a Universității București, unde a fost 
licențiată în filosofie în 1978 și a obținut titlul de Doctor în filosofie în 1994. 
        A fost profesor de filosofie la Liceul ”Nichita Stănescu” din București, între anii 1978-
1985 și la Liceul ”Alexandru Ioan Cuza” din București, între 1985-1993. Din 1994 a devenit 
lector la Facultatea de Științe Politice din cadrul S.N.S.P.A, București în domeniul filosofie 
politică și profesor asociat la Facultatea de Filosofie a Universității din București, predând 
filosofie feministă. Din 1996, când a devenit conferențiar, a predat etică politică și teorii 
politice feministe la Facultatea de Științe Politice din SNSPA, București. În 1997 a devenit 
decan al Facultății de Științe Politice, mandat exercitat până în 2001.  

În anul 2000 a inițiat primul program doctoral de Științe Politice din România. De 
asemenea, a inițiat primele cursuri de teorii feministe în 1994 - cursul de filosofie feministă 
la Universitatea București, Facultatea de Filosofie și primul masterat de Studii de gen din 
România în 1998. 
            Prin diverse contribuții instituționale, civice și mediatice, s-a implicat în dezvoltarea 
filosofiei, științelor politice și democratizării în România.  

A contribuit la transformarea națională a curriculum-ului de Științe Politice conform 
cerințelor Bologna și la evaluarea și dezvoltarea instituțională a Științelor politice, în 
calitate de expertă a comisiei de specialitate din CNEAA în 1997.   
            A colaborat alături de Consiliul Național pentru Combaterea Discriminării, dar și cu 
politicieni, parlamentari, comisii parlamentare și a oferit consiliere pentru politici de 
egalitate de șanse și politici de educație pentru partidele politice. 
           Mihaela Miroiu a scris numeroase articole științifice în reviste naționale, articole în 
reviste internaționale, precum și studii în volume apărute la edituri internaționale. De 
asemenea, ea a participat la numeroase congrese și conferințe internaționale.  

Relația actuală cu Hunedoara, dna profesor a participat şi a susținut Festivalul 
„Opera Nights”. A scris extins despre Hunedoara, în două cărți autobiografice „R’Estul şi 
Vestul” împreună cu Mircea Miclea, lansată în iulie 2005 şi „Cu mintea mea de femeie”, 
lansată în iunie 2017, în Hunedoara la Galeria de Arte. A lansat de asemenea, cărți 
științifice în Hunedoara şi Deva - volumul „Ideologii politice actuale”(2012). 

Între anii 2009–2010, Mihaela Miroiu a realizat  în colaborare cu Maria Bucur, de la 
Universitatea Indiana - Statele Unite ale Americii, o amplă cercetare, cu 101 interviuri cu 
femei din municipiul Hunedoara, Sîncrai, Simeria, pe tema formării cetățeniei democratice. 
Rezultatul a fost foarte bine primit la conferințele științifice internaționale. În acest an, 
2018, am înțeles de la dna. profesoară, la sfârșitul anului, la editura Indiana University va 
apărea cartea inspirată din această cercetare, singura de acest fel despre estul Europei, 
„The Birth of Democratic Citizenship” (Nașterea cetățeniei democratice).  

Mihaela Miroiu a participat sistematic la emisiuni dedicate analizei politice la 
televiziuni naționale și la televiziunile locale și a publicat în revistele locale destinate 
analizei politice. 



Acordarea acestei distincții, de către Primăria și Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara, este o continuare onorantă a aprecierii de care se bucură în prezent doamna 
prof. univ. doctor Mihaela Miroiu. Aș vrea să mai adaug faptul că, Mihaela Miroiu s-a 
născut în Hunedoara, a și făcut studiile primare și gimnaziale și liceul la Hunedoara. Eu 
personal o cunosc chiar de pe băncile grădiniței, am fost colegi și în clasele I – IV și ne-am 
întâlnit la liceul de Matematică – Fizică, actualul ”Iancu de Hunedoara”, pe băncile liceului. 
Este exponentul generației mele, ca să spun așa și al colegilor care sunt în sală, oameni 
onorabili ai Mun. Hunedoara și sigur că, v-am spus, C.V.-ul dânsei este foarte, foarte 
bogat, este profesor asociat la diverse Universități din Europa și din Statele Unite, în 
Goteborg, la vreo 3 Universități din Statele Unite, la Viena, ș.a.m.d. A scos și o serie de 
manuale de filozofie, după care au învățat inclusiv elevii de liceu din Mun. Hunedoara și 
cei, bineînțeles din toată țara. Personal, sunt onorat și în același timp emoționat pentru 
faptul că Mihaela se află astăzi aici. Sigur dna. profesor, că mi-aș fi dorit ca dna. 
învățătoare, mama dvs., care s-a stins din viață la începutul anului, să fi fost încă printre 
noi, dar ea de acolo de sus privește acest moment, ca de asemenea ca și profesoara care 
am avut-o în liceu, dna. profesoară Bărbulescu, profesoara de filozofie, care v-a îndrumat 
primii pași spre ceea ce ați urmat și ați desăvârșit în final. Vă mulțumesc foarte mult.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Mulțumim frumos.” 
 

                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Mureșan Vasile: 
”Onorată asistență, susțin acordarea titlului de ”Cetățean de onoare al Mun. 

Hunedoara”, d-nei. profesor Mihaela Miroiu. Ne onorează în egală măsură și pe noi. O 
cunosc pe dna. Miroiu de 30 de ani. Însoțeam delegația de elevi a Jud. Hunedoara la una 
din fazele olimpiadei naționale de Științe Sociale. În acest cadru, cea care a fost Mariana 
Bărbulescu, o eminentă profesoară a C.N. ”Iancu de Hunedoara”, îmi spune într-o pauză: 
”Hai să te prezint fetei Colonelului Bârsan, Comandantul Unității Militare din Hunedoara.” 
Probabil la uimirea mea, îmi spune: ”Este vorba de Mihaela, de care ți-am vorbit de atâtea 
ori. Într-adevăr, dna. profesoară se mândrea cu Mihaela Miroiu și vorbea de realizările sale 
oricând avea ocazia. Știu că după ”Iancu de Hunedoara”, dna. Miroiu a făcut Filozofia la 
București, a scris lucrări de specialitate care sunt temelia treptelor carierei sale 
universitare, este o convinsă feministă și a teoretizat condiția femeii în lucrări de 
specialitate și cred că recunoașterea activității sale este și recunoașterea muncii 
profesorilor care au contribuit la formarea unor oameni asemeni d-nei. profesor, precum și 
munca dânsei în modelarea spirituală a studenților pe care îi are și a doctoranzilor. De 
asemenea, eu cred că dânsa are rădăcinile adânci în pământul Hunedoarei. Însăși faptul 
că d-nul . Bădin a fost inițiatorul acestei hotărâri, demonstrează că dânsa este un cetățean 
de onoare al Hunedoarei. Susțin această hotărâre. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

  ”Mulțumim frumos, d-le. Mureșan. D-le. Primar dacă mai doriți să spuneți 
ceva.” 

 



D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
   ”Aș vrea să adaug câteva cuvinte. Felicit inițiativa d-lui. Bădin. Știam despre 

ea de luni de zile, iar dânsul mi-a prezentat un material foarte amplu despre dna. 
profesoară și evident că am spus, este chiar necesar să facem acest gest din respect 
pentru un om, din respect pentru un profesor, din respect pentru un intelectual al Mun. 
Hunedoara, care nu datorează nimic acestui Consiliu Local și atare, onoarea este de 
partea noastră pentru că a acceptat să devină Cetățean de onoare al Mun. Hunedoara. 
Vreau să subliniez încă o dată, pentru cei care poate nu cunosc, a fi Cetățean de onoare, 
nu aduce privilegii. A fi Cetățean de onoare este doar o recunoștință a orașului, pentru 
cariera pe care și-o clădește cineva singur. Doamna profesor a reușit să-și clădească o 
carieră fără a sta cu mâna întinsă, cum spuneam odată la mila Statului ci prin performanța 
personală. Și de aceea îi mulțumesc că astăzi a acceptat acest titlu onorific de Cetățean 
de onoare al orașului pe care l-a reprezentat peste tot în România și în lume. Și 
mulțumesc pentru faptul că așa cum a fost și până acum cu siguranță și de acum înainte 
va deveni un vector de imagine chiar mai mare pentru orașul nostru și prin acest umil gest 
al nostru. Vă felicit doamna profesor și încă odată, în numele Administrației locale vă 
mulțumesc pentru că ați acceptat conferirea acestui titlu de Cetățean de onoare.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

 „Vă mulțumim frumos pentru cuvintele frumoase.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 6/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
   D-nul. Kofity Zoltan: 

    „Mulțumim frumos. Felicitări doamna profesoară. Vă invităm să veniți în 
față, dacă doriți să ne spuneți câteva cuvinte.” 

 
Dna. Mihaela Miroiu este invitată să semneze în Cartea Cetățenilor de 

Onoare ai Mun. Hunedoara și totodată i se înmânează Cheia Orașului de către d-nul. 
Primar Bobouțanu Dan, împreună cu Hotărârea Consiliului Local nr.6/2018, prin care 
a fost numită. 
 

Dna. prof. univ. doctor Mihaela Miroiu: 
 ”Mulțumesc foarte mult. Pot să vă spun câteva cuvinte, da? Mulțumesc mult 

domnule Primar. Ați spus că nu datorez nimic acestui Consiliu Local. Acest Consiliu Local 
face parte dintr-o serie istorică de Consilii Locale. Într-una dintre ele mulți dintre cei care 
se află acolo în spate, s-au format ca oameni și ca intelectuali inclusiv pe această stradă a 
Primăriei, unde erau două clădiri vis – a - vis una de alta, într-una se duceau cei înclinați 
spre științe, electronică, aeromodele iar ceilalți mergeau la școala de muzică și arte 
plastice. Toate se întâmplau pe această stradă care se numește a Libertății, adică un 
nume binecuvântat pe care îl iubim foarte mult și se petrecea într-o generație care a avut 
norocul să copilărească și să fie adolescentă în cea mai bună perioadă a orașului 
Hunedoara. Acesta este și motivul pentru care împreună ne-am bucurat de faptul că un 
oraș industrial devine un oraș cultural, și cultural. S-a întâmplat în etapa în care eram 
liceeni și în gimnaziu. Mulți dintre cei de față știu asta. Și am fost cea mai norocoasă 
generație din  punctul acesta de vedere. Am avut și profesori străluciți, absolut străluciți la 
liceul nostru Iancu de Hunedoara. Acesta e și motivul pentru care, cum să vă spun, să 



spun că îmi datorez mie multe și orașului acestuia puțin este o greșeală fundamentală. Nu 
aș fi fost eu, dacă nu aș fi avut profesorii de aici, nu aș fi fost eu dacă nu aveam colegii de 
aici, nu aș fi fost eu nici măcar cea democrată dacă nu am fi știut de atunci de când exista 
un partid unic, că de fapt viața se desfășoară pe o monedă care are două fețe, una merge 
foarte bine pe libertate și competiție cealaltă merge foarte bine pe dreptate și cooperare, 
adică ceea ce s-ar chema fețele democrației, ca social-democrație și ca liberalist. Noi așa 
am trăit înainte să le știm pe toate acestea, așa ne-am dezvoltat și sunt foarte bucuroasă 
să văd că dintre foștii mei colegi de generație au apucat să exercite tipul acesta de politică 
după ce acest lucru a fost posibil. A fost o perioadă în care alături de dvs. am fost dezolată 
și uneori disperată pentru decăderea economică a orașului, demografică a orașului pentru 
deșertul pe care l-a străbătut Hunedoara. Un oraș excepțional care cădea la fel ca 
celelalte orașe monoindustriale. Fac parte dintre cei care văd mai mult decât dvs. cum 
orașul acesta devine pasăre Phoenix. Pentru că am o distanță care permițându-mi să vin 
din când în când, mă face să văd că da, renaște. Și înțeleg că anul acesta aveți și un 
buget impresionant, aveți multe proiecte europene inclusiv pentru Castel, pentru 
infrastructura orașului și îndrăznesc să cred că nu o să mă duc aproape de părinții mei 
până când pe strada asta nu va renaște și partea asta de cultură excepțională în care se 
formau copiii din Hunedoara. La vremea respectivă, inclusiv se poate organiza treaba asta 
la Castel.  

Îi mulțumesc în primul rând lui Nelu Bădin, partenerul meu de dansuri 
pădurenești încă de la grădiniță. Nu vă puteți închipui ce bucurie mare este ca o astfel de 
propunere să vină din partea unuia cu care ai împărțit toate stadiile tale de studii până la 
sfârșitul liceului. Mai ales că atât de puțină lume e profetă în țara sa și atât de puține 
situații sunt în care poți să-ți iubești și să-ți prețuiești colegii de școală și să te bucuri 
pentru ei când fac ceva bine. Noi ne-am învățat să demolăm, ne-am învățat să ne 
distrugem între noi, ne-am învățat de parcă am fi așa puși într-un fel de mănăstirea 
Argeșului continuă. Să dărâmăm tot ceea ce clădim și exercițiul prețuirii admirației și 
construcției este încă mult prea mic pentru nevoia uriașă pe care o avem cu toții. Și 
dreptatea socială și solidaritatea socială proprii social-democrației, și libertatea și 
competiția dacă nu merg împreună în fiecare dintre noi în diverse proporții nu vom ajunge 
niciunde. Eu cred că Hunedoara la ora actuală promite enorm pentru că își revine, am 
trecut de faza grea, de faza rea. Sper din suflet să fie orașul în care, spre care lumea fuge 
nu din care lumea fuge și în ceea ce privește pe mine vă spun foarte clar că la orice fel de 
solicitare din partea oricăreia dintre partidele politice sau a organizaților care transcend 
partidele în sensul că sunt de stat, pot să fac oricând pro bono, ceea ce uneori s-a 
întâmplat să fac, respectiv pregătire ideologică, politică, strategică, de etică politică în 
special cu politicienii tineri indiferent de orientarea lor politică. Nu există democrație fără 
pluralism și nu există dreptate politică de o singură parte. Acestea sunt simbioze, merg 
împreună, noi ne dezvoltăm frumos dacă sunt împreună. 

Vă mulțumesc din tot sufletul, mă simt deosebit de onorată. Nu e faptul că mă 
simt onorată și mă uit așa la dvs. cu multă mândrie dar vă rog să mă credeți că genul ăsta 
de viață pe care am ales-o te face să-ți pui de multe ori emoțiile în buncăr și să respingi 
faptul de a fi foarte sensibil ca să poți trăi și merge mai departe. Într-atât de mult m-am 
străduit să fiu tare încât nu am reușit să plâng încă nici după mama și acum vorbind cu 
Monalise Hihn la un moment dat a zis ceva care m-a atins într-un fel sensibil și am zis D-
zeule mare te pomenești că mă apuc să plâng acum și după atâția ani de zile. Mi-ar fi 
părut bine să o fac dar nu ar fi fost plăcut pentru dvs. În orice caz dacă voi plânge astăzi 
este pentru că mi-ați făcut o bucurie care îmi alină tristețea pierderii mamei și cred că 
părinții mei și părinții prietenilor mei și părinții dvs. au fost cetățeni de onoare acestui 
oraș… Și cu cât vom ști să-i prețuim mai mult cu atât vom ști pe cine creștem și cu atât 
combinația dintre rădăcini și aripi va merge mai bine pentru noi toți. Mulțumesc din suflet.” 
 



La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna decembrie 2017. 
 

Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  „Specificăm că  în sală suntem doar 20. Domnul Bădin lipsește.” 
 

Dnul. Kofity Zoltan 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
  
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
„Mulțumesc. Subvenția pe luna decembrie este de 109.523 de lei. Am atins 

un record pentru perioada care a trecut din 2016 de când sunt eu consilier. Și aș dori să vă 
spun că veniturile anuale din contracte de ridică la 819 mii lei și cheltuielile anuale din 
contracte la 210 mii lei. Ceea ce ne demonstrează cât de profitabile sunt aceste convenții. 
Cu toate acestea veniturile anuale din transportul local sunt de 1.700.000 lei și cheltuielile 
anuale de 2.356.000 lei. Deci asta înseamnă că avem o cheltuială de 23.565.000 lei vechi. 
Veniturile au scăzut drastic de la un maxim în aprilie 2017 de 194.000 lei la 123.000 în 
decembrie. Cheltuielile au crescut de la un minim din ianuarie 2017 de 164.000 la un 
233.124 în decembrie. Cupoanele au atins un maxim în martie de 73.941 lei și în 
decembrie doar 46.346 lei. Iar biletele vândute la fel avem un maxim în martie de 35.000 
de cupoane și în decembrie de 25.000. Concluzia este una singură, așa cum am zis-o de 
nenumărate ori. Plimbăm aceste autobuze goale. Este cazul, dacă tot plătim 23 de 
miliarde pe an ori să creștem pensia minimă oferită pentru accesul la cupoane, astfel încât 
să avem oameni în autobuze și în limita posibilităților legale să se găsească o soluție 
oricare ar fi aceasta, nu contează, dar să dăm acces la călătorii gratuite și angajaților care 
au salariul minim pe economie precum și copiilor ce frecventează o școală, în special 
copiii care vin de pe satele aparținătoare: Pestiș, Hășdat, Răcăștie, Bos, Groș ș.a.m.d. Vă 
mulțumesc. ” 

 
S-a întors domnul Bădin. Sunt prezenți în sală 21 consilieri.  
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Da mulțumim. Domnule director dacă doriți să ne faceți niște precizări, am 

primit și e-mailul dvs., după câte știu eu ,toți consilierii.” 
 
D-nul. Balosin Nicolae: 
„Da. Bună ziua, vă mulțumesc că mi-ați acordat și mie cuvântul. Domnul 

consilier Giurgiu are dreptate în ceea ce a spus. Din păcate subvenția în continuare se va 
păstra în aceleași limite până nu reușim să aducem călători în autobuze. Cea mai mare 
parte a călătorilor, din păcate, nu știu, n-aș putea să spun eu sunt pensionarii. Prin 



creșterea pragului de pensie mulți dintre ei sau o parte dintre ei și-au pierdut dreptul la 
cupoanele acordate de Primărie acordate pentru transportul gratuit. Consiliul de 
administrație a făcut demersuri  și știu că a depus la Primărie o solicitare pentru ridicarea 
pragurilor, s-a depus de asemenea o documentație pentru majorarea tarifului biletului la 
2,5 lei. În anul 2017 bugetul societății de transport a fost calculat și întocmit pe o valoare a 
tarifului biletului de 2,5 lei iar tariful practicat și aprobat a fost de 2 lei. Cam astea ar fi de 
spus. Creșterea subvenției se datorează, ar trebui să spun și acest lucru, datorită creșterii 
carburantului. În septembrie și octombrie au fost două creșteri a prețului carburantului. 
Lunar, pentru noi asta înseamnă o majorare peste 10.000 de lei la carburantul pe care îl 
folosim și care era necesară. Am avut salarii mici la șoferi, la personalul din societate ele 
nici acum n-aș putea să spun că sunt salarii grozave. Sunt niște salarii decente care și 
aceste au crescut cheltuiala societății de transport cu poate 35.000 de lei/lună. Toate 
acestea reflectă subvenția pe care o supunem aprobării dvs. astăzi. Vă mulțumesc. ” 

 
Dnul. Kofity Zoltan: 
„Da, mulțumim domnului director.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, 

Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian 
Ștefan, Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, 
Voinia Claudiu Sorin) și 2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu-Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.1 întrunește 19 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Bădin 
Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan 
Vasile, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, 
Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin) și 
2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu-Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.2 întrunește 19 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Bădin 
Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Mureșan 
Vasile, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, 
Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin) și 
2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu-Bogdan, Vlad Săndel). 

Art.3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 7/2018 întrunește 19 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel 

Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian 
Ștefan, Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, 
Voinia Claudiu Sorin) și 2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu-Bogdan, Vlad Săndel). 

 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 214/2017 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”  Hunedoara. 
 



D-nul. Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

  Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                     - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 8/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul IV 2017. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

   Se dă cuvântul: 
  -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 9/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern 
al municipiului Hunedoara pentru trimestrul IV 2017. 

 
  D-nul. Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 



 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 10/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea acordării normei de hrană pentru 
personalul din cadrul Direcţiei Poliţia Locală a municipiului Hunedoara. 

 
 D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 11/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii. 
 

 D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind organizarea comisiei 

tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara au rezultat 
următoarele: 

- Dan Bobouțanu – Primar – preşedinte - 21 voturi “pentru”  
- Moise Iulica Dorina - Consilier - Birou Urbanism-Secretar (fără drept de vot) - 21 

voturi “pentru” 
- Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara  - 21 voturi “pentru” 
- Enyedi Dan-Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – FilialaHunedoara - 21 

voturi “pentru” 
- Crîng Cornel - Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara - 21 

voturi “pentru”   
- Dan Octavian Mihăilă - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara - 21 

voturi “pentru”   
- Popa Ilie - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara - 21 voturi 

“pentru” 
- Bălos Angelica- Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara -  21 

voturi “pentru” 
- Demeter Ladislau - Director tehnic - 21 voturi “pentru”    
- Dragota Iosif - Consilier - Birou Urbanism - 21 voturi “pentru”    
- Muntean Ioan - Consilier - Birou Urbanism - 21 voturi “pentru”   
- Botizan Ioan - Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă - 21 voturi “pentru”   
- Nimu Ioan -  Șef birou - Birou Investiții - 21 voturi “pentru 
- Buliga Andrei-Inspector - Birou Urbanism 21 voturi “pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia tehnică de amenajare a teritoriului și 
urbanism a municipiului Hunedoara au rezultat următoarele: 

 
- Dan Bobouțanu – Primar - preşedinte 
- Moise Iulica Dorina-Consilier - Birou Urbanism-secretar (fără drept de vot) 



-  Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara – membru; 
- Enyedi Dan-Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara– 

membru; 
- Crîng Cornel - Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – 

membru 
- Dan Octavian Mihăilă - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – 

membru; 
- Popa Ilie - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara – membru; 
- Bălos Angelica - Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara – 

membru; 
- Demeter Ladislau - Director tehnic – membru;  
- Dragota Iosif - Consilier - Birou Urbanism– membru; 
- Muntean Ioan - Consilier - Birou Urbanism– membru; 
- Botizan Ioan - Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă– membru; 
- Nimu Ioan -  Șef birou - Birou Investiții– membru; 
- Buliga Andrei - Inspector - Birou Urbanism– membru. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 12/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la contractul de 
asociere în participaţiune nr. 2844/2005, având ca obiect exploatarea terenului, în 
suprafață de 6570 mp, înscris în CF nr. 5546, nr. cadastral topo 2539/97/a, încheiat între 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Magnum Arhitectura S.R.L.  

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 13/2018 se aprobă în unanimitate. 
 



La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situată  în  municipiul Hunedoara, str. Câmpului, nr.4, bl.6. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 14/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 108 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. C-tin Brâncuși, nr. 15, cu destinația de curte. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 



ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 108 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. C-tin Brâncuși, nr. 15, cu destinația de curte: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte - 21 - voturi “pentru”    
 

- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru - 21 - voturi “pentru”     
 

- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru - 21 - voturi “pentru”     
 

- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru - 21 - voturi “pentru”     
 

- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru - 21 - voturi 
“pentru”                                       

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă 
a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru aprobarea închirierii 
prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 108 mp, aparţinând domeniului public al 
Municipiului Hunedoara, situat pe str. C-tin Brâncuși, nr. 15, cu destinația de curte: 
             - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă - 21 - voturi “pentru”    

- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 

- 21 - voturi “pentru”          

- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă - 21 - voturi “pentru”  

  În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
- Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  
- David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă;        
- Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă. 



 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 15/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind abrogarea art. 2 din Hotărârii Consiliului Local nr. 
492/2017 privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, 
aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru serviciile 
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca” Hunedoara, 
precum şi procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

 

D-nul. Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
                     
  Dnul .Secretar Laslău Militon Dănuț: 
                       ”Dna. consilier Bianca Farcaș  a anunțat că nu participă la dezbatere și la 
vot”. 
                     

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism– aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii întrunește 20 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion, Vlad Săndel, Giurgiu Radu 
Bogdan).                        

                   Art.1-3 întrunesc 20 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan 
Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion ,  Vlad Săndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).      

                      Hotărârea nr.16/2018 se aprobă cu 20 voturi ”pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-
Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, 
Jitian Simion ,  Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan).    



La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la contractul de 
asociere în participaţiune nr. 336/18.03.2004, cu modificările ulterioare, având  ca obiect 
exploatarea stației de carburanți, în suprafață de 3650 mp, înscris în CF nr.1445/N, nr. 
cadastral 2973, încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi  S.C. Mol Retail 
Comerţ S.R.L. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism– aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
                  Hotărârea nr.17/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

          
  La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenți). Proiect de hotărâre privind abrogarea art. 33 lit. „l” din Anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 495/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare 
și funcționare a Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism– aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Bădin Ion: 
”Având în vedere că noile fapte care constituie contravenții atunci când sunt 

săvârșite pe teritoriul piețelor, târgurilor și oboarelor din municipiul Hunedoara sunt stabilite 
în cadrul acestui nou regulament  fac următorul amendament:după articolul 1 se introduce 
articolul 2 cu următorul conținut: cu data intrării în vigoare  a prezentei hotărâri  se abrogă 



hotărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr.254/ 2004 privind unele măsuri 
pentru buna funcționare a Târgurilor și Oboarelor de pe raza teritorială administrativă a 
municipiului Hunedoara. Celelalte articole din hotărâre se vor renumerota în mod 
corespunzător. 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui. Bădin, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
                  Hotărârea nr.18/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi  indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție “Amenajare teren de sport 
multifuncțional (handbal și minifotbal) în incinta școlii generale, sat Pestișu Mare, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism– aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură– aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 

  ”Mulțumesc. Cum, în presă apar vești că ar urma dispariția a o mie de unități 
școlare, inclusiv grădinițe, prin comasare, există vreun document de la Inspectoratul 
Județean Hunedoara în care să rezulte că școala din Peștiș nu va fii afectată? Precizez că 
la o postare de pe facebook, a ministrului Pop, apar sute de comentarii dar în special de la 
profesori, care îl anunță pe acesta, că au primit ordin de la Inspectoratele Școlare să 
reducă posturile fiindcă vor urma să închidă unități de învățământ, se vor comasa clase și 
vor exista profesori puși pe liber. În aceiași ordine de idei și în cadrul Primăriei s-au 
discutat anul trecut opțiuni, idei cum doriți să le puneți despre posibilitatea și oportunitatea 
comasării unor licee din Hunedoara. Și atunci vă întreb dacă există vreo garanție că 
aceste terenuri vor mai putea fii folosite de populație știind că tot ceea ce intră in directa 
jurisdicție a  Ministerului de învățământ, cu greu mai poate fii deplasat ulterior spre alte 
destinații. 
 Întrebarea este cine va deservi terenul? Școala din Peștiș, Primăria ? Câți elevi mai 
sunt la școala respectivă și vă întreb, n-ar fii mai indicat să construiască ca  și locuri 
specifice de petrecere a timpului liber de către cei pasionați de sport asemenea locuri, 



fiindcă un asemenea proiect ca cel care ni-l propuneți l-aș susține fără nici mai mică 
reținere, nu doresc să ajungem în situația în care construim și apoi nu le mai putem folosi. 
Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am primit nici o informare cu privire la cele o mie de școli, rețeaua 

școlară din municipiul Hunedoara, inclusiv dacă vorbim și de Peștiș, evident, nu suportă 
modificări, așa am trimis-o la Inspectoratul Școlar, o veți primi și dumneavoastră, cât 
privește construirea unui teren de sport nu se adresează evident doar copiilor, ar fii și 
incorect, se adresează tuturor cetățenilor, din localitatea respectivă sau din cartierul 
respectiv care doresc să facă mișcare pe domeniu public, într-un cadru organizat și acest 
lucru este demonstrat prin faptul că la școlile unde avem asemenea terenuri există inclusiv 
tarif de închiriere pentru cetățeni, tocmai pentru a crește și veniturile acelor școli. Deci, 
rețeaua școlară, cred că am fost clar, nu suportă modificări în acest moment. Deci puteți 
să votați  liniștit terenul că lucrurile sunt sub control. ” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Doream să vă întreb că, în cazul în care să presupunem prin absurd, că 

totuși s-ar dizolva,  punem răul în față, Școala din Peștis, ce se va întâmpla cu terenul din 
punct de vedere juridic? Cui va aparține, Ministerului de Învățământ sau Primăriei ? 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin 
”Baza materială e a Primăriei. Și acum toate clădirile școlilor țin de Primărie.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Deci Primăria în continuare va decide ce poate să facă cu acel teren și 

poate să-l trimită către populație să-l folosească mai departe.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Deci așa cum știți, vorbim de legea 215 și de domeniul public și prin absurd, 

nu cunosc, prin absurd, noi trebuie să fim ceea ce facem acum, evident că avem și o 
predictibilitate pentru viitor dar nu pot să  spun ce facem peste 10 ani, dar este domeniu 
public. Evident satul, sau mă rog, satul aparținător Peștișu Mare cu siguranță va exista 
mult timp de acum încolo nu cred că putem să punem problema așa, vă asigur că puteți 
vota liniștiți.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
„E în regulă, vă mulțumesc. În cazul acesta vă asigur că nu o să mă abțin de 

la vot, o să votez ”pentru”.” 
 
D-nul. Mureșan Vasile: 
„Stimați colegi, nu aș putea să mă opun construirii unui element care face 

parte din infrastructura educației sportive, indiferent ce destinație , pentru copii, pentru 
maturi,e o chestiune însă o prioritizare a investițiilor în acest domeniu. În contextul 
dezbaterii, deci discuțiile despre comasarea școlilor au apărut în contextul în care 
finanțarea cheltuielilor cu salariile trece de la Primărie la Minister. Noi avem un acord cu 
Banca Mondială cu finanțarea per elev și în foarte multe școli nu se mai pot asigura 
salariile profesorilor pe acest indicator. Sunt 3 școli: Colegiul Iancu de Hunedoara, Colegiul 
Decebal din Deva și Colegiul Mihai Eminescu din Petroșani dacă sțiu bine astea sunt cele 
3 școli care pot asigura prin acest mod finanțarea cheltuielilor cu salariile. Ceva trebuie 
făcut sau se comasează școlile și salariile vor fii în funcție de alocările per elev.Vor fii sigur 
situații excepționale  în condiții deosebite, dar abateri de la acest acord prea mult nu vor fii, 



așa că sigur vor dispărea școli, poate nu în anul ăsta școlar, dar vor dispărea pentru că 
numărul copiilor de vârstă școlara scade, asta este limpede și transportul și așa mai 
departe vor suplini nevoile astea de educație și alte mijloace. Ce vreau eu să spun, în 
contextul ăsta în care avem  bani puțini , avem resurse limitate nu știu dacă ar fii mai bine 
să ne orientăm cu astfel de investiții spre acele școli care în mod sigur vor dăinui pentru că 
sunt atractive ori Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara” care face de câțiva ani cereri 
pentru un teren de sport multifuncțional acolo și mă rog nici ei nu au știut cum să ceară, 
cum să propună și așa mai departe, ei au fost ajutați, destul că un bnumăr foarte mare de 
copii de acolo au o singură sală de sport, sunt 3,4 clase pe oră care funcționează într-o 
sală de sport, închipuiți-vă ce-i acolo, cred că dacă a măsurat cineva poluarea fonică în 
sala aia , ar închide-o. Deci nu se poate, eu v-aș ruga să aveți în vedere, de fapt de asta 
am luat cuvântul. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule Președinte dacă îmi permiteți, este o falsă problemă. Terenurile se 

fac pe domeniul public, acel teren de la Peștiș este al domeniului public al municipiului 
Hunedoara. Că se află și în curtea școlii, foarte bine. Dar încă o dată, repet, de aceste 
terenuri trebuie să beneficieze toți cetățenii municipiului Hunedoara, nu doar școala sau 
elevii școlii, toți. Tocmai de aceea avem un regulament, tocmai de aceea și predăm cuiva 
să aibă grijă de el și să respectăm acel regulament și în ceea ce privește construcția unui 
teren la Iancu de Hunedoara va urma și tocmai asta este prioritizarea a ceea ce vă 
propunem, practic prin ceea ce am promis până acum am respectat. Terenul de la fosta 
Școală Generală 7 se adresează întregului cartier, terenul de la fosta Școală Generală 12 
se adresează cartierului Micro 6 Nord, terenul de la Boș locuitorilor din Boș, terenul de la 
Zlaști, celor din Zlaști. În momentul de față și Peștisul, unde noi ca administrație ani de zile 
nu am reușit să facem mai nimic sau am implementat un proiect pe fonduri europene și 
am reușit să pierdem și știți despre ce vorbesc, cred că merită acest teren,  satul, satul 
respectiv. Evident că se vor naște dezbateri pentru că dumneavoastră reprezentați și 
Consiliul de Administrație a unor Școli și este o cerință îndreptățită, să fie prima dată la 
Iancu de Hunedoara și nu la Traian Lalescu sau la , știu eu Școala Generala 6 și nu la 
Școala Generală 7. Putem să-i asigurăm pe cetățenii municipiului Hunedoara că acest 
proiect început de câțiva ani va continua astfel încât să ținem cont într-adevăr și de  
numărul de elevi că este important acest lucru, dar să ținem cont și de nevoile tinerilor din 
acele cartiere pentru a le pune la dispoziție aceste mici baze sportive, până la urmă nu 
este ceva foarte complicat. Și Colegiul Iancu de Hunedoara are proiectul terenului, evident 
că ați discutat și cu mine să vedem dacă poate să suporte ceva modificări că am înțeles 
că totuși este o altă cerință și cu siguranță, vom face în așa fel încât primii beneficiari să 
fie mulțumiți. Sigur, așa vom face peste tot. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Ardelean Daniel-Cosmin : 
”Mulțumesc, domnule Președinte, eu aș vrea să mă refer un pic tot așa la 

aspectele de prioritizare a investițiilor și m-aș referi ca să nu mai iau cuvântul pentru 
aceleași și aceleași probleme și la punctul 16 de pe ordinea de zi, deci după părerea mea 
prioritizarea investițiilor ar fi bine să  țină cont și de ce au școlile în dotare. Colegiul 
Național de Informatică Traian Lalescu are o sală foarte bine pusă la punct, pentru așa 
ceva, pentru desfășurarea orelor de educație fizică și pentru închirierea pentru comunitate. 
În schimb, de exemplu, Colegiul Tehnologic Constantin Bursan nu are nici un fel de sală 
de sport, deci este o sală de clasă care numai sală de sport nu poate să se numească și 
cred că ar avea mai multă nevoie de așa ceva. Deci o prioritizare a investițiilor în  funcție și 
de ce au unitățile de învățământ în dotare. Vă mulțumesc.” 

 
 



D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, ceea ce spuneam stimați colegi se adeverește. Fiecare reprezentant al 

unui Consiliu de Administrație dorește ceva pentru unitatea pe care o reprezintă și este 
foarte bine că e așa pentru că nu cerem decât lucrurile de bun simț și sunt obligat să le 
explic. Am căutat să ne uităm la fiecare școală cam de ce a beneficiat sau de ce urmează 
să beneficieze. De exemplu ”Constantin Bursan” a intrat și la PNDL 2 cu ceva adoptări și 
tot așa va intra pe axa 10. În schimb la ”Traian Lalescu” clădirea liceului nu este eligibilă, 
au început niște lucrări mai demult, trebuie să îndeplinești anumiți parametrii. Încercăm să 
facem peste tot câte ceva, de aceea se afla astăzi ”Traian Lalescu”, de aceea probabil în 
toamnă vom gândi o altă școală, aici este vorba doar de niște documentații care se vor 
aplica pe primele șase luni evident după care urmează să gândim ce școală trebuie 
sprijinită prin acest program. Dar știți bine, dumneavoastră ați și votat în Consiliul Local 
foarte multe proiecte pentru școli pornind de la PNDL 2 și trecând prin fondurile europene 
în momentul de față axa 3 și urmează axa 10. Deci vom gândi împreună cu ordonatorii 
terțiali de credit toate aceste proiecte inclusiv, evident, pentru ”Constantin Bursan” sau mă 
rog ce ar mai putea să existe. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

  ”Da, mulțumim domnule Primar, e bine de auzit că toate sunt luate în vedere,  
între timp am văzut că s-a înscris și domnul Jitian.” 
 
  D-nul. Jitian Simion: 
  ”Trebuie să intervin, sunt de acord cu construirea acestor terenuri de sport, 
este foarte bine, dar vă spun ieri când am aflat că sala de sport de la ”Matei Corvin” este 
într-un hal de nedescris de degradare, m-a făcut să iau cuvântul. Chiar nu ne gândim să 
prindem cumva și această problemă, noi construim terenuri în aer liber, noi, dar de sălile 
care le avem ; deci suntem în situația în care noi ne apucăm să reparăm sala de la 
Constructorul, că nu avem o sală, sala aceea de la Matei Corvin poate că ar fii putut să 
preia această acțiune care are loc vineri. Eu vă spun sincer nu am știut , dar ieri când am 
aflat că nu mai sunt geamuri, e ceva de nedescris,o să trec pe acolo să văd, dar este 
domnul director aici, eu să fiu acolo, să fie în unitatea mea, să știu că am așa ceva, păi, 
aș veni zilnic și aș intra pe ușa primarului, mă dă afară, intru pe geam.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnul profesor dacă îmi permiteți, sala de la Colegiul Matei Corvin este 

așa de vreo 10 ani, deci nu-i de ieri. Doi la mână chiar dumneavoastră ați votat Dali-ul 
pentru al depune la Compania Națională de Investiții, nu avem pentru ce să mai vină la 
mine , că ne-am făcut treaba, acum indiferent cine conduce un Guvern  că o fi de stânga 
că o fii de dreapta ceea ce ține de noi, noi facem, am făcut documentațiile, am discutat ,  
așteptăm evident  niște semne de la Compania Națională de Investiții și încercăm să ținem 
sub control tot ce este nevoie, dar nu are domnul director nici o vină, aici și nici 
dumneavoastră nu aveți nici o vină, sunt probleme preluate de ani și ani de zile și nu 
putem angaja bugetul municipiului Hunedoara într-o lucrare care se află lista sinteză 
aprobată de către Compania Națională de Investiții, ar fii deja o retragere de proiect, un 
proiect care a fost  aprobat și care așteaptă să fie finanțat, o retragere de acolo și o 
cheltuire a banului public, cu banul public o să facem alte lucrări de investiție și în 
continuare așteptăm să primim un răspuns. Este o situație care nu ne onorează pe nici 
unul dintre noi și pe cei care au fost în vechile administrații, nici pe noi acum, încercăm să 
facem,să dezvoltăm Hunedoara, așa cum s-a spus aici în sală.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Ați și prioritizat cu sala de sport când a fost Prim - Ministrul aici în sală!” 



 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Da când a fost domnul Prim - Ministru în această sală, a întrebat care este 

prima problemă. Prima problemă era sala de sport, pe lista  care am prezentat-o pe lângă 
alte multe probleme de ale noastre, chiar sala de sport a fost prima problemă.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Da, mulțumim pentru precizări.” 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.19/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi  indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție "Realizare drum acces și parcare auto 
Grădina Zoologică din municipiul Hunedoara, județul Hunedoara".  

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil ; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil ; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil ; 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil ; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil ; 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc. Ținând cont de faptul că suma ce urmează a fi folosită pentru 

proiectul numit ”Realizare drum acces și parcare auto Grădina Zoologică”  este în valoare 
de 2.414.511 lei iar încasările Grădinii Zoologice pe anul 2017 sunt în valoare de 50.532 
lei iar numărul vizitatorilor împărțiți pe zi ar fii de 40, s-au vândut 8000 de bilete per total 
într-un un an de zile, ne punem întrebarea dacă se merită o asemenea investiție pentru 
obiectivul amintit. Există vreun studiu ce să demonstreze că nu mai încap mașinuțele pe 
strada respectivă, că locurile de parcare, improprii ce-i drept nu sunt suficiente,ce a stat la 
baza acestei propuneri ? Există vreun plan de dezvoltare a Grădinii astfel încât să atingă 
normele europene conform noilor propuneri  europene nu celor din 2017 în condițiile în 
care strategia UE prevede că pe viitor în țara noastră să existe cel mult 8 parcuri zoologice 
câte unul pentru fiecare regiune de dezvoltare ? Nu uitați că avem în zonă case ce stau 
aproape gard în gard cu grădina Zoologică, lucru ce constituie un risc major în caz de 
evadare a unui animal, prin urmare de ce să cheltuim acum niște bani pe un studiu de 
fezabilitate la care nu știm cu siguranță că vom atinge o finalitate, realizarea proiectului, în 
condițiile în care sunt atâtea probleme mai urgente dar mai ales importante pentru oraș 



cum ar fii asfaltarea și canalizarea. Dacă ați fii spus că doriți să construiți o zonă de 
agrement pe lângă Zoo sau să înlocuiți în viitorul apropiat Grădina Zoologică, că nu va mai 
corespunde standardelor cu o zonă de agrement, că aveți un plan mai amplu de 
dezvoltare a zonei aș fi înțeles, dar așa doar pentru Grădină suma este mult prea mare 
pentru beneficiile așteptate. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”În prezent accesul la Grădina Zoologică se face pe un drum bun, dar 

dumneavoastră ați fost cu toții acolo, două mașini nu trec una pe lângă alta. Se impune 
realizarea unui acces separat, așa am gândit. Chiar dacă vor merge 50 de oameni într-o 
lună,  oricum suntem obligați să facem lucrul acesta, dar ne-am gândit și la amenajarea 
unei parcări pentru autoturisme și autocare ,nu ajungi cu autocarul acolo sau mă rog dacă 
vrei să-l întorci știți unde se poate face și nu știi ce te faci dacă te întâlnești cu altă mașina 
că vi înapoi. O parcare obișnuită, iluminată nocturn cu locuri de odihnă, zone verzi 
amenajate cu gazon, cred că am răspuns la întrebarea cu amenajarea. În ceea ce privește 
celelalte întrebări dacă se merită, sincer dumneavoastră hotărâți, așa cum a hotărât un 
Consiliu Local  acum 2 mandate că se merită să accesezi fonduri europene pentru 
modernizarea Grădinii Zoologice și cum a hotărât celălalt Consiliu Local că se merită să o 
ținem în funcțiune chiar dacă a fost închisă la un moment dat, din anumite motive am 
reușit  în mandatul nostru să o redeschidem, cred că bucuria copiilor este cel mai 
important lucru. Toate lucrurile sunt importante și asfaltarea și canalizarea și apa și le 
prioritizăm în funcție de bugetul care îl avem dar mai ales în funcție de fondurile pe care 
împreună am reușit să le atragem. Eu cred că această Grădina Zoologică ar trebui 
dezvoltată așa cum spun normele europene, aveți dreptate. Animalele trebuie ținute în 
condiții de normalitate,este o amenajare pe fonduri europene, în momentul de față cum 
suntem obligați să mergem mai departe, păstrând evident condițiile normale pentru 
îngrijirea animalelor. Eu vă propun acest proiect pentru că este necesar crearea acelei 
zone verzi. În continuare dumneavoastră sunteți care decideți dacă doriți această investiție 
sau nu. Eu am propus-o și o susțin.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
                      Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Todor Ramona Elena, 
Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion,Fărcas Bianca Magdalena) și 2 
”abțineri”( Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan)  .  

   Art.1-3  întrunesc 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan 
Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Popa 
Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion,Fărcas Bianca Magdalena) și 2 ”abțineri” ( Vlad 
Săndel, Giurgiu Radu Bogdan) .   

Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.20/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Todor Ramona 

Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion,Fărcas Bianca 
Magdalena) și 2 ”abțineri” ( Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan).  



La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației  de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții  şi  indicatorilor tehnico economici pentru  obiectivul de  investiție 
,,Amenajare teren de sport multifuncțional Colegiul Național de Informatică ,,Traian 
Lalescu" municipiul Hunedoara, județul Hunedoara''. 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Precizăm că domnul Muzsic a ieșit, suntem 20 în sală.”  

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil  

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dna. consilier Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Da, mulțumesc domnule Președinte. Nu am să mai vorbesc de terenurile de 

sport pentru că s-a tot vorbit, am o chestiune legată de același Colegiu Național de 
”Informatică Traian Lalescu”, împreună cu colegul meu domnul Constantin fiind membrii 
din Consiliu de Administrație, venim cu rugămintea  domnului  Nimu, că se află aici în sală 
de a urgenta în limita legală lucrările de reabilitare a celor două clădiri a claselor primare și 
a claselor gimnaziale, știind că în momentul actual au fost demarate procedurile și suntem 
la faza de proiectare. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 voturi, domnul consilier 
Muzsic Robert Eugen a lipsit din sală). 

   Art.1-4 se aprobă în unanimitate (20 voturi, domnul consilier Muzsic 
Robert Eugen a lipsit din sală). 

 Hotărârea nr.21/2018 se aprobă în unanimitate (20 voturi, domnul 
consilier Muzsic Robert Eugen a lipsit din sală). 

 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea ”Documentațiilor tehnico-economice 
pentru  obținerea avizului de securitate la incendiu la Colegiul Economic Emanuil Gojdu – 
Corpurile A1, A2, B și C, Ateliere școală și sală de sport, Cantina și Internat -  municipiului 
Hunedoara”, precum și a indicatorilor tehnico economici aferenți acestora. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 



Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil  

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Specificăm că s-a întors domnul Muzsic în sală, suntem 21.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-10 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr.22/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 
“Modernizare Grădinița cu program normal nr. 6, str. Trandafirilor nr. 18,  structură a 
Grădiniței cu program prelungit nr. 1” din municipiul Hunedoara.  

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil  

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr.23/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

  
 



D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil  

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil  
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil  

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Da, mulțumesc domnule Președinte.  Vroiam să întrebăm ce s-a întâmplat 

cu domnul Fan, că știm că pe dânsul l-am.., ședința trecută a fost un proiect de hotărâre 
referitor la acest subiect.„ 

 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”A fost un proiect de hotărâre prin care trebuia să dați mandat pentru 

aprobarea numirii ca administrator a domnului Fan, acea ședință nu s-a putut ține întrucât  
Peștișul, unitatea administrativ teritorială de la Peștiș nu a emis hotărâre și nu s-a putut 
ține. De atunci și până în prezent s-a găsit o altă soluție. Deci domnul Fan nu a primit nici 
o clipă, nu  a fost acolo numit și doar reprezentantul ..” 

 
D-nul. Muzsic Robert: 
„Eu am înțeles ce ați spus domnule Secretar, dar ce s-a întâmplat cu domnul 

Fan?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Pe domnul Fan puteți să-l întrebați personal ce s-a întâmplat?” 
 
D-nul. Muzsic Robert: 
”Nu, vă întreb pe dumneavoastră.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Din punct de vedere juridic eu v-am explicat ceea ce s-a întâmplat, domnul 

Fan nici o secundă nu a fost numit, reprezentantul nostru acolo a primit mandat pentru a fi 
numit. Ședința nu s-a ținut..” 

 

D-nul. Muzsic Robert: 
” Am înțeles substratul, mulțumesc frumos.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
” Între timp s-a găsit o altă soluție. D-nul. Fan nu a mai putut să fie.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule consilier, ținem cont  și de sfaturile dumneavoastră.” 
 
D-nul. Muzsic Robert: 
„Da, vă mulțumesc domnule primar, apreciez.” 
 



D-nul. Bădin Ion 
”Pentru corectarea unei erori materiale și corelarea proiectului de hotărâre, 

cu expunerea de motive și raportul compartimentului de specialitate fac următorul 
amendament : se modifică, articolul 1, aliniatul 1, punctul 2 în sensul stabilirii remunerației 
administratorului în sumă de 1000 de lei net lunar, astfel că vom avea următorul conținut la 
acest punct : să stabilească remunerația administratorului în sumă de 1000 de lei net lunar 
și să încheie contract de mandat conform Codului Civil, republicat cu modificările și 
completările ulterioare și a prevederilor  legale  în vigoare .” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui. Bădin, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                       Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
    Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr.24/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind evaluarea 
performanţelor profesionale individuale ale Secretarului Municipiului Hunedoara. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                       Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                   Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
              Hotărârea nr.25/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”O singură observație, dacă îmi permiteți. Așa cum ați observat și din 

evaluare, încă nu există funcționar public în Primărie, care să fie de nota maximă, de 
aceea nici d-nul. Secretar nu are nota maximă. Până acum, da, într-adevăr, mi s-a spus că 
toți, de la cel de la poartă, până la Secretar, trebuie să aibă nota maximă. Eu zic că, nu 
este normal, dar d-nul. Secretar, chiar dacă este un Secretar nou, eu îl felicit pentru modul 
în care își face treaba și sunt convins că într-o bună zi, va ajunge și la maxim, dar în 
momentul de față, este acolo unde am considerat că l-am evaluat și dvs. l-ați evaluat prin 
vot. 

 
Dnul.Bădin Ion: 
”Să își egaleze profesorul.” 
 



D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Își va egala profesorul într-o bună zi. Totuși este un calificativ, foarte 

bine/total. Mulțumesc.”  
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Mulțumim d-le. Primar. Treaba aceasta cu notarea, este subiectivă, dar sunt 

convins că toți suntem mulțumiți de activitatea și cunoștințele d-lui. Secretar.” 
 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui 
mandat special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 

Asociaților la Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. .  
  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.26/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 22 al ordinii de zi (zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea art. 3 din 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 140/2015 privind aprobarea 
reorganizării Serviciului Public de Salubrizare din municipiul Hunedoara în societate cu 
răspundere limitată, cu modificările ulterioare. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 



 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul. Bădin Ion: 
”Pentru corelarea acestui proiect de hotărâre cu cel de la poziția nr. 31 care 

s-a introdus pe ordinea de zi, propun următorul amendament: ”se modifică art. 3, în sensul 
eliminării numelui administratorului, astfel că vom avea următorul conținut: împuternicește 
administratorul societății SalubPrest Hunedoara S.R.L., să semneze toate actele necesare 
în vederea modificării și completării actului constitutiv, conform celor prevăzute la art. 1 și 
să facă toate demersurile legale, în vederea schimbării sediului social, a deschiderii 
punctelor de lucru, actualizării actului consultativ al societății și efectuarea mențiunilor 
necesare la Registrul Comerțului conform prevederilor prezentei hotărâri. Mulțumesc.”    

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Se supune la vot amendamentul d-lui. Bădin Ion, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.27/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 

La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 
2 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.140/2015 privind aprobarea 
reorganizării Serviciului Public de Salubrizare din municipiul Hunedoara în societate cu 
răspundere limitată, cu modificările ulterioare.  

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.28/2018 se aprobă în unanimitate 

 
 

 
 



La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind  acordarea de scutire la plată impozitului pentru 
clădirile și terenul, din municipiul Hunedoara, str. Timotei Cipariu, nr.29, proprietatea 
Asociaţiei Corvin Savaria Tarsasag . 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Vroiam doar să întreb, pentru a evita o chestiune, cine este președintele 

Asociației Savaria?”  
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Președinte este d-nul. Ferenczi Istvan, după cunoștințele mele.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Știți de ce vă întrebam? Pentru că nu vroiam să cădeți într-o chestiune de 

conflict de interese, de aceea discutam cu colegii și am spus ca să spunem, pentru că 
ținând cont că este o hotărâre care are o anumită conotație, să nu aveți o problemă în 
acest fel.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Da, mulțumesc.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”De aceea am vrut să fac această precizare.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”S-au făcut verificări înainte.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Da. Am întrebat pentru că este colegul nostru și este normal să discutăm 

acest lucru.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Da. Mulțumesc frumos. Nu am fost președintele Asociației, ci președinte 

executiv într-adevăr într-o perioadă, dar din 2016, înainte de punerea în funcție ca și 
consilier, eu m-am retras și ca membru și din toate punctele de vedere.” 

 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Tocmai. Știam că ați făcut parte și de aceea am și spus acest lucru, ca să 

evităm un asemenea conflict de interese.” 
 



D-nul. Kofity Zoltan: 
”Este ”Casa maghiară”, după cum știe toată lumea. Nu o să votez la acest 

punct, totuși mulțumesc, dar ca să se înlăture orice fel de…” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu este cazul.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Nu este cazul, dar oricum.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Atâta timp cât nu faceți parte din Asociație, nu este cazul. Repet, atât timp 

cât nu face parte din acea Asociație, nu este cazul.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Chiar dacă nu este cazul, decid să nu votez la acest punct.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul. Kofity Zoltan, a anunțat că nu votează. 

  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.29/2018 se aprobă în unanimitate 
 
D-nul.Kofity Zoltan: 
”Hotărârea nr. 29, adoptată cu 20 de voturi ”pentru”, fără ”împotrivă” și fără 

”abțineri”. 
 

 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii  la plată impozitului pentru 
clădirile şi terenul aferent, situate în Municipiul Hunedoara,  str. Avram Iancu , nr. 1, bl.136, 
ap. 25 şi str. Trandafirilor, nr.18, proprietatea  Asociaţiei Umanitare Betel. 

 
D-nul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive – aviz favorabil 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2018 se aprobă în unanimitate 



La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru 
clădirea situată în municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, ap. 4, proprietatea 
Asociaţiei Nevăzătorilor din România – Filiala Hunedoara. 

 
D-nul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 31/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii  la plata impozitului pe clădiri şi a 
impozitului pe teren pentru persoanele beneficiare ale Legii nr. 341/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare. 
 

Dnul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul. Scurtu a specificat că nu participă la dezbateri și la vot.” 
 
Dnul. Kofity Zoltan: 
”Da. La nr. 27.” 

 
Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
Dnul. Kofity Zoltan: 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul că d-nul. Consilier Scurtu Raul, nu participă la 

vot, numărul consilierilor care vor vota este de 20. 
 
 



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                      Art. 1-21 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr. 32/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri. 
   

D-nul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 33/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru etajul 
clădirii în suprafaţă de 236 mp, monument istoric, situată în Mun. Hunedoara, P-ţa 
Libertăţii, nr.12, înscrisă în CF 62841-C1-Hunedoara. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 34/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de 



intervenţie și a indicatorilor tehnico-economici pentru  obiectivul de investiţie „Reabilitare  
platou Casa de Cultura din municipiului Hunedoara”. 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț : 
”Specificăm că domnul Vlad Săndel nu este în sală.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism– aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ– aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 

  ”Ca urmare a faptului că noi ne-am exprimat de la bun început dezacordul cu 
privire la construirea pietonalei încă de pe vremea încă de pe vremea când acel proiect 
era propus de fostul primar iar prezenta propunere se înscrie în linia realizării   obiectivului 
propus, rămânem consecvenți și ne vom abține de la vot. Considerăm că banii alocați 
acestei strategii de dezvoltare ar fii trebuit îndreptați către orașul vechi, loc cu adevărat 
potențial. 1.863.875 lei doar pentru platoul Casei de Cultură, nefuncțională, este o sumă, 
considerăm noi, mult prea mare pentru beneficiul rezultat în urma finalizării acestei lucrări. 
Repetăm nu considerăm că viitoarea construcție va dezvolta zona,aceleași afaceri vor 
rămâne în aceleași locații, nu credem că vom atrage în timp mai mulți turiști deși inițial în 
primul an trebuia să vedem o atracție a lor către locul în cauză și în aceiași ordine de idei 
deși în mod cert zona va arăta mai frumos, recunoaștem acest lucru, decât cum se 
prezintă la ora actuală, utilitatea ei va lipsi .Doar pentru câteva zile s-au tăiat și toaletat 
copacii în zonă și strada a fost blocată, iar circulația a devenit dintr-o dată bulversată. Și 
nu mă refer la ora de vârf. Vă mulțumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
  Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 
Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion), 1 vot ”abținere” (Giurgiu Radu 
Bogdan).                        

                   Art.1-4 întrunesc 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Mureșan 
Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Popa 
Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion, Fărcaș Bianca Magdalena), 1 vot ”abținere” 
(Giurgiu Radu Bogdan).    

  Art. 5 se aprobă în unanimitate. 



Hotărârea nr. 35/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion, Fărcaș Bianca 
Magdalena), 1 vot ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan).    

 

 

La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre prin care se ia act de renunțarea la funcția de 
administrator al Societății Salubprest Hunedoara SRL a doamnei Popa Camelia, precum și 
numirea unui nou administrator. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget– aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerț– aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii şi la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (20 voturi ”pentru”„ lipsește 
domnul Vlad Săndel). 

Art. 1 se aprobă în unanimitate (20 voturi ”pentru” lipsește domnul Vlad 
Săndel) 

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
A revenit domnul consilier Vlad Săndel, numărul consilierilor din sală 

fiind de 21. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea în funcția de 

administrator al Societății Salubprest Hunedoara SRL, a constatat următoarele: 
  

          -  Domnul Poanta Nelu-Marinel__21___voturi “pentru”       



 
     În urma acestor rezultate, administratorul Societății Salubprest Hunedoara 

SRL este domnul Poanta Nelu-Marinel. 
 

 

Dna. Consilier Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule Președinte, domnul Poantă Nelu Marinel a fost votat în 

unanimitatea celor prezenți în sală.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

   Art.3-8 se aprobă în unanimitate. 
                  Hotărârea nr.36/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 
                      La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2018 – 
31.03.2018. 
 

D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive.     
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice– aviz favorabil 
 

D-nul. Mureșan Vasile: 
”Propun în funcția de Președinte de Ședință al Consiliului Local pe perioada 

01.02.2018-31.03.2018 pe domnul consilier Ilea Sorin.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
 Hotărârea nr.37/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 

33. Raport privind activitatea Biroului persoane cu dizabilităţi, în semestrul II 
al anului 2017.  

34. Analiza capacității de apărare împotriva incendiilor din perioada 
01.01.2017-31.12.2017. 

35. Informare privind clasarea dosarului penal cu nr.2267/P/2016. 
 

    
                       D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”La acest punct, dacă îmi permiteți, trebuie tratat confidențial. Nu îl aveți 
pentru că trebuie tratat confidențial. Este o plângere penală făcută de un grup de consilieri. 
Domnii consilieri care au făcut plângerea să vină la mine în birou să le prezint clasarea 
cazului. Dacă nu sunt, atunci invit toți consilierii pentru a le prezenta.” 



                         
                         D-nul. Kofity Zoltan: 
                        ”Atunci luam o pauză de 5 minute pentru această informare.” 
 
 

36. Diverse 
   

 D-nul. Kofity Zoltan: 
 „Avem două înscrieri la cuvânt, domnul Demeter și domnul Mititelu. Aveți 

câte cinci minute. ” 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Și înainte, consilierii locali au prioritate.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Domnul Muzsic, domnul Giurgiu, doamna Popovici, domnul Voinia, domnul 

Săndel.” 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
 „Mai este cineva dintre consilieri?” 
 

D-nul. Kofity Zoltan: 
 „Mai este cineva? Doamna Popovici, aveți cuvântul.” 
 
 Dna. Popovici Corina-Virginia: 
 „S-a discutat astăzi aici despre convulsiile cu care se confruntă sistemul de 

învățământ preuniversitar în zilele noastre, și totul legat de costul standard per elev. 
Constatăm acum la mijlocul anului școlar că se comasează clase, unii din colegi trebuie să 
plece acasă sau chiar să-și caute ore în completare la alte școli. S-a discutat aici în 
Consiliul Local cu aproximativ un an în urmă de comasare de școli în municipiul 
Hunedoara. Țin minte că se propusese o masă rotundă la care să fie invitați factorii 
responsabili și să discutăm să vedem ce facem, împreună să hotărâm ce facem. De multă 
vreme văzând și scăderea populației școlare, de multă vreme este necesară o comasare. 
Cinci licee în Hunedoara sunt multe. Nu știu de ce s-a renunțat la această idee și sunt 
convinsă, că am văzut în 35 de ani de învățământ, am văzut cum au evoluat lucrurile și 
mersul este clar spre comasare. Dacă nu o facem noi, uitați-vă că vin alții și ne-o fac. Cei 
de la Minister prin Inspectorate ș.a., tot acolo vom ajunge. S-a renunțat la această idee 
care zic eu era benefică tuturor, inclusiv elevi și părinți.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

 „Doamnă profesor vă felicit. Așa este aveți perfectă dreptate. Din păcate unii 
nu înțeleg acest lucru. Faptul că numărul de elevi scade va duce inevitabil la ceea ce 
spuneți dvs. și mă bucur că chiar aveți un punct de vedere corect. Am provocat această 
discuție cu ordonatorii terțiari de credit, și ei au ajuns la această concluzie dar în final, 
hârtiile și propunerile lor sună tot la fel, adică să nu se schimbe nimic. O să ne gândim 
împreună pentru că avem responsabilitatea gestionării banului public. E adevărat, la un 
moment dat se vor închide niște școli și elevii care sunt acolo trebuie relocați la alte școli. 
Pentru că cheltuielile de întreținere într-adevăr sunt foarte mari. Eu sper ca atunci când 
veți hotărî noua rețea școlară să vă mențineți punctul de vedere și să fim toți de acord, 
adică să stăm s-o gândim dar să votăm împreună. Să nu spunem atunci că reprezentăm 
nu știu pe cine și nu dă bine din punct de vedere electoral. Noi suntem aici și pentru a, așa 
cum am spus, a gestiona finanțele inclusiv în ceea ce privesc școlile. Tocmai de aceea 



ordonatorilor terțiari de credit li s-au cerut un aviz, în momentul privind sustenabilitatea 
școlii respective și a numărului de elevi pe următorii ani, atunci când am depus proiectele 
pe Planul Național de Dezvoltare Local II și pe Fonduri Europene. Ei trebuie să răspundă 
dacă se va întâmpla ca numărul de elevi să scadă în următorii ani de zile. Dar, evident, nu 
avem nimic de ascuns și împreună vom gândi și cred că în viitorul foarte apropiat o 
întâlnire cu ordonatorii terțiari de credit din învățământ pornind de la grădinițe până la 
colegii și împreună tot cu Consiliul Local, nu doar cu mine, tot cu Consiliul Local. 
Mulțumesc.  

 
D-na. Popovici Corina-Virginia: 
„Rețeaua pentru anul școlar 2018-2019 deja este aprobată, stabilită deci e 

vorba de celălalt an. Și nu am nici măcar interes, să nu mă bănuiți de vreun interes. În 
curând voi ieși din sistem. Dar mă gândesc totuși la cei care rămân în urmă. Mulțumesc. ” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Mulțumim. Domnul Robert Muzsic.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen:  
„Da, mulțumesc domnule Președinte. Eu vreau să revin în Consiliul Local cu 

câteva probleme pe care le-am mai ridicat și din păcate nu și-au găsit rezolvare. Știu că a 
intrarea în oraș, îi spusesem chiar acum două ședințe domnului Primar, de o groapă care 
a apărut în covorul asfaltic. În ultimele trei săptămâni au fost două accidente în zona 
respectivă, la unul din procesele verbale persoana respectivă a specificat că a ocolit 
groapa din carosabil și chiar îmi pare rău că s-au întâmplat aceste accidente. Dar, vreau 
să vă spun că trebuie să găsim o soluție. Am înțeles atunci răspunsul domnului Primar că 
societatea respectivă care s-a ocupat de asfaltarea drumului respectiv nu-ți îndeplinește 
această obligație de a interveni asupra acestei situații. Poate reușim acum să găsim o 
soluție pentru că nu am vrea ca noi ca și Administrație Publică Locală să fim dați în 
judecată pentru că nu s-a respectat de către societate această hotărâre, că am înțeles că 
domnul Primar a trimis o hârtie către dânșii pentru a fi soluționată această problemă.  

A doua situație  care vreau să o menționez și care a reapărut și este, vă spun 
sesizată de către cetățeni, nu este că vrea Robert Muzsic. Și la mine ajung tot felul de 
persoane cu care discut. Și mi-au spus de exact mizeria care este la intrarea în oraș 
legată de acele mașini care iasă de pe fosta platformă a Combinatului. Știu că atunci au 
fost trimise, după sesizarea mea, a fost trimisă Poliția Locală. Știu că le-a fost pus în 
vedere ca să curețe roțile mașinilor care iasă pe șoseaua proaspăt asfaltată, pentru că 
este chiar proaspăt asfaltată, dar am văzut că în ultima perioadă nu prea mai respectă 
acest lucru. Rugămintea mea este să luați o măsură, să vedeți tot așa să trimiteți Poliția 
Locală să se ia o măsură legată de lucru. Pentru că nu este complicat să-și monteze, v-am 
spus o instalație de spălat roțile. Pentru că e o problemă și chiar e intrarea în oraș și nu 
este frumos.  

A treia problemă care vreau să o ridic, tot așa am fost întrebat și chiar am fost 
întrebat la începutul anului dar, neîntâlnindu-mă la ședința ordinară, este legată de faptul 
că am vrea să știm stadiul la care sunt cei de la  Arcelor Mittal cu montarea filtrelor pentru 
ceea ce se degajă în momentul de față în atmosferă. Am înțeles atunci și ne-a spus 
domnul Ilea, legat de faptul că este un proces  care durează câteva luni, pentru a se 
monta acele filtre dar să știți că poluarea încă există și am vrea să știm stadiul în care este 
și cum văd dânșii în continuare rezolvarea acestei situații care nu este deloc convenabilă 
pentru locuitorii municipiului Hunedoara.  

Încă o problemă pe care vreau să o ridic exact cum spuneau, am văzut și alți 
colegi, B-dul Corvin a fost închis de foarte multe ori pentru a fi toaletați copacii. Tot o 
rugăminte a cetățenilor din zonă, în care m-am întâlnit cu alți colegi consilieri din Consiliul 



Local, a fost ca să se facă un grafic, eu știu, o zi, două sau trei în care să fie închis de 
dimineața până seara, să  se toaleteze toți pomii, nu în fiecare zi două, trei ore, patru ore, 
se blochează foarte multe zile acest bulevard. Pentru că am înțeles ă de la noi de la 
Primărie pleacă programul și graficul de lucrări. 

Încă un punct care vreau să-l ridic este legat de ce se va face în continuare sau ce 
măsuri luăm noi pentru blocurile care sunt 1 Decembrie, fosta stradă Moldovei pentru că 
cetățenii din zonă au spus că sunt un adevărat pericol. Deja, acuma au fost iarăși situații 
din acestea de îngheț-dezgheț, structura este foarte mult afectată și degradată și chiar 
sunt un pericol pentru locuitorii din zona respectivă. Eu i-am asigurat că toate aceste 
probleme care le ridic în Consiliul Local, sunt convins că vor găsi rezolvare, se va găsi o 
rezolvare la ele dar vrem să și putem să ieșim în fața lor să spunem că da, uita-ți aceste 
probleme care ne-au fost sesizate nouă ca și consilieri s-au și rezolvat. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Domnule Primar, vă rog.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule Președinte, domnilor consilieri, da, groapa de la intrare în oraș nu 

am putut să, nu s-au putut face plombări, a fost iarnă. În momentul în care ar apărea un 
utilaj s-ar naște o polemică cât de bine s-ar face o asemenea plombare iarna dar, vremea 
se încălzește și intervenim. Sunt chiar două, din păcate calitatea lucrărilor nu este cea 
care ar trebui să fie. Este o garanție în continuare pe drum și vom remedia, ca și mizeria 
de care ați spus, am pus în vedere firmei respective, i-am și amendat. O să facem curat și 
o să stăm acolo cu o patrulă de la Poliția Locală pentru a verifica cele semnalate de dvs. 
Este și mult material antiderapant pentru că am dat și noi cu material antiderapant în 
perioada iernii și s-a strâns lângă bordură. Vom face în numele dvs. o adresă din partea 
Primăriei privind stadiul cu montarea filtrelor la Combinat ca să puteți primi răspunsul. În 
legătură cu graficul de toaletare, există un grafic. Nu o să ținem foarte multe zile închis 
bulevardul, deja ne apropiem de final. După-masa nu putem lucra. Acestea sunt condițiile 
firmei care se ocupă. Iar în legătură cu blocurile de pe Moldovei vreau să îl rog pe domnul 
secretar, pentru că este o problemă de ani și ani de zile, să ne răspundă în ce stadiu ne 
găsim acum cu rezolvarea acestei probleme.” 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„După cum v-am prezentat și în ședințele anterioare, am avut discuții cu 

lichidatorul, nu am reușit să ajungem la un consens, a dat dovadă de neseriozitate, și am 
deschis proces în instanță, în obligația de a face ori dacă o expertiză va arăta că trebuie 
demolate și nu mai corespund, am solicitat să fie demolate, iar dacă nu pot să fie 
demolate atunci să fie obligat să le împrejmuiască și să le amenajeze și să-și continue 
lucrarea. Suntem în prima fază al procesului pe fond.” 
 

D-nul. Mititelu Marin: 
„Ce număr are dosarul domnule secretar ?” 

 
 

 
D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Nu știu să vă spun din cap. La Judecătoria Hunedoara. Dar după ședință pot 

să intru și să vă spun exact numărul dosarului. Este dosar, suntem pe fond, ei au depus 
întâmpinare, urmează să depunem noi răspuns la întâmpinarea lor. Și probabil se va 
stabili primul termen în maxim 30 de zile.” 
 



D-nul. Kofity Zoltan: 
„Mulțumim domnule Primar, domnule Secretar.” 
 

 D-nul. Muzsic Robert Eugen:  
 „Mulțumesc.” 

 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Da, într-adevăr în zona Dunărea am intervenit și noi, tot pe strada 1 

Decembrie am pus în vederea celor cu chioșcurile respective construite, cum se 
construiau în anii 90, pe domeniul public să le dezafecteze și în cadrul ședinței de 
urbanism am luat decizia de a înștiința toți proprietarii de astfel de chioșcuri. Că au două 
variante: una, un model european până la urmă cum există dincolo, asta înseamnă o 
investiție din partea lor dar, ați văzut cum arătă, vorbesc nu doar de cele care sunt pe 
domeniul public chiar dacă și-au cumpărat terenul și doi, mai ales celor de pe domeniul 
public, dezafectarea lor. Pot să aleagă. Știu, ați ridicat această problemă în nenumărate 
ședințe, chioșcurile din stațiile de autobuz, chioșcurile de pe 1 Decembrie și alte chioșcuri 
sunt o pată neagră pe obrazul urbanismului din Hunedoara. Și continuăm cu această 
problemă cum continuăm și cu blocurile de pe strada Moldovei. Cât de curând vom trece 
la demolarea clădirii din Parcul Corvin. Aerisim orașul dar vreau să-i dăm așa o culoare a 
ceea ce înseamnă un oraș civilizat. Mulțumesc. ” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
„Domnul Radu Bogdan Giurgiu. Aveți cuvântul.” 

 

D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 
  „Mulțumesc. O să încep prima dată cu o postare care a apărut pe facebook a 
fostului Primar în care vedem, mă refer la domnul Arion, în care vedem o captură de 
imagine de la un mesaj din partea ADR Vest în care se precizează pierderea a 1,8 mil. 
euro, echivalent lei, prin trecerea acestora pe cheltuieli neeligibile. Ne puteți spune despre 
ce este vorba?” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Îmi cer scuze, nu urmăresc postările domnului fost Primar, ca atare poate 
îmi explicați dvs. ce scrie acolo, dacă considerați că este de interesul Consiliului Local.” 
 

D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 
  „E o postare care a ajuns la foarte mulți că a fost sponsorizată, așa a ajuns și 
la mine. Și de asta v-am și întrebat, că nu mi-am dat seama despre ce este vorba. 
Cheltuielile la sumele respective...” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „ La ce se referă?” 
 

D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 
  „Nu știu. Repet, nu spune. Dacă aș fi știut nu v-aș fi întrebat pe dvs. Apare o 
captură de imagine în care  spune, ADR vest consideră suma de 5 mil. nu știu câți lei 
trebuie să fie trecuți pe cheltuieli neeligibile dar nu spune pe ce proiect, nu spune nimic și 
de asta v-am întrebat. Deci nu știu, că dacă aș ști v-aș spune. Dar e un lucru care a 
circulat public. Nu știu, în decembrie i-a dat drumul, ceva de genul acesta, deci nu am 
habar când a fost…în orice caz, de curând. Deci asta ar fi una, care nu știam ce 
reprezintă.  



     Al doilea aspect. Parcarea din spate de la Administraţia Finantelor Publice 
Hunedoara este plina de gropi, preconizaţi ca în 2018, de exemplu din banii nefolosiţi din 
linia de credit de la CEC, să folosiţi o parte pentru asfaltarea ei?  Și în aceeaşi ordine de 
idei propun ca cei 3.462.190 lei disponibili să se folosească o parte pentru asfaltarea 
parcărilor ce necesită reparaţii precum şi a gropilor de pe anumite străzi (de exemplu 
Micro 5 vest între Dacia si Traian, zona Zambilelor, unde pe nişte străduţe dintre blocuri 
regăsim adevărate cratere) sau trotuarelor (de exemplu  pe I.L. Caragiale unde avem găuri 
şi de aproape jumătate de metru) iar lista ar putea continua.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Domnul consilier, iar ați tras cu ochiul la hârtiile mele. Păi creditul acesta l-
am prins deja pe acordul cadru 2, da așa este cum spuneți. Astăzi am făcut, am 
anticipat… mă iertați dar… Am spus-o în Consiliul Local de fapt, că acest credit rămas, 
pentru că avem finanțare pe PNDL 2, toți acești bani se mută pe acordul cadru 2, sigur că 
da.” 
 

D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 
  „Și să înțeleg atunci că pentru așa ceva îi veți folosi.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Da. Pentru că așa este și corect. Indiferent de culoarea politică, toți cei din 
sală ridică probleme de interes general. Aici eu nu pot să vin să spun că nu o să fac asta 
că nu vreau. Nu se poate. Creditul, într-adevăr am făcut economii și ot ce va însemna ca 
și economii, absolut tot se va duce către acordul cadru 2. Inclusiv dacă este nevoie, de un 
împrumut, pentru a putea în marja care ne permite legea, totul trebuie să meargă la 
Acordul cadru 2, pentru că străzile și mai ales aglomerările urbane din municipiul 
Hunedoara, cum ați spus, micro 5, cartierul OM, Traian Vuia trebuie să arate ca și celelalte 
cartiere.” 

 
D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 

  „Ok. Eu v-am întrebat specific fiindcă Acordul cadru este mult mai amplu și 
am venit exact cu specificația să văd dacă sunteți de acord. Cât despre Micro 5 est vreau 
să spun că a fost o surpriză deosebit de plăcută când am văzut că fosta, era lângă 
parcarea nouă un punct termic ceva, am văzut că cineva l-a preluat și l-a schimbat. Deci, 
extraordinar, îl felicit, pe persoana respectivă. Nu știu cine este, n-am habar dar a 
schimbat fața locului. Mai departe, am văzut că a început lucrul la amplasarea 
containerelor în subteran. Lucru excelent din nou, și vă felicit, felicit și colegii care au votat 
în 2016, deoarece avem șansa de a reduce mizeria existentă în jurul acestor puncte de 
colectare a deșeurilor. Cu toate acestea propun încă odată amplasarea de camere video 
în anumite puncte de colectare din oraș chiar dacă ele vor fi în subteran. De exemplu la 
Piaţă, Micro 5 est - in spatele şcolii, Micro 5 vest, Mureşului sau Cocsarilor, deoarece pe 
mai departe, cu toate eforturile depuse de Salub Hunedoara pentru a păstra curăţenia 
anumiţi cetăţeni rămân certaţi cu bunul simţ şi nu respecta regulile impuse de primărie 
continuând să facă mizerie fără niciun fel de remuşcare sau responsabilitate iar amenzile 
trebuie sa curgă spre aceştia. De altfel, de nenumărate ori și anul trecut v-am trimis şi dvs. 
pe mesageria privata poze cu locuri cu asemenea probleme în care să ştiți cum arată 
situaţia şi unde trebuie să actionaţi. În aceeaşi ordine de idei dacă puteți să ne  spuneți pe 
când consideraţi că se va finaliza darea in funcţiune a platformelor subterane?” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Mulțumesc, chiar îmi cer scuze, nu vreau să fiu ironic. Să nu înțelegeți asta. 
Camerele s-au și montat, funcționează. Dvs. le-ați și aprobat. Exact în punctele în care ați 



spus, într-adevăr acele sunt punctele cele mai nevralgice în ceea ce privește colectarea 
gunoiului. Independenței, la Piață, Cocsarilor. Da, continuăm, avem de gând să dezvoltăm 
acest sistem de monitorizare video. El practic este implementat la Poliția Locală și prin 
asta spun tuturor cetățenilor că amenzile s-au triplat. Consiliul Local a triplat amenzile. La 
inițiativa mea, e adevărat. Dvs. ați fost de acord. Și nu este bine să arunci gunoiul chiar 
peste tot pentru că în momentul de față vei fi văzut.  Funcționează monitorizarea bine, va 
funcționa foarte bine într-un viitor foarte apropiat și urmărim ca în biroul de la intrare unde 
avem acele monitoare, biroul respectiv să fie extins și în cealaltă sală așa fel încât să 
putem să punem cât mai multe monitoare pentru a urmări ceea ce se întâmplă. Este o 
investiție mare, costisitoare. Evident că cu banii aceia am putea să mai reparăm o 
grădiniță, am putea să asfaltăm o stradă, dar se pare că este necesar să ne monitorizăm 
unii pe alții. Și eu chiar sunt încântat de faptul că îmi susțineți toți dvs. aceste idei. 
Cetățenii doresc să fie monitorizați, cei care sunt certați, hai să-i spunem legea, așa o să 
facem. Eu cred că primele 20 de containere îngropate vor fi funcționale, ar trebui să fie 
funcționale cam într-o lună de zile. Vom continua mai departe pentru că este vorba de un 
Acord cadru care prevede construirea de până la 50 de containere îngropate. Iar mâine 
voi avea o întâlnire cu o firmă din Ploiești care propune o soluție diferită dar la fel de 
ingenioasă, acele containere supraterane de data aceasta care vor fi amplasate pe 
domeniul public. Nu necesită autorizație de construire și voi propune Consiliului Local 
dacă prezentarea lor și modul în care arată sunt suficient de bune, voi propune Consiliului 
Local spre aprobare și achiziționarea acelor containere supraterane pentru că sunt zone în 
care nu poți să faci aceste gropi deoarece dai de conducte de apă, conducte de gaz, știu 
eu cabluri electrice și trebuie să mutăm în altă locație.” 

 
D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 

  „Bun, mulțumesc. Aș dori să vă întreb unde sunt camerele acestea? Îmi 
puteți spune câteva locații?” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Da, sigur. O să vă fac imediat prin direcția tehnică. Chiar vă rog să rămâneți 
și vă dau exact locațiile. Și unde urmează să se mai pună.” 

 
D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 

  „Exact. Și unde urmează să se amplaseze. Vă mulțumesc. Și al patrulea 
punct. La intersecţia dintre Aurel Vlaicu, Decebal şi Bicaz, cum se face de la semafor la 
stânga către Piaţa Obor, există pe trotuarul din stănga un stâlp de iluminat situat chiar în 
mijlocul trotuarului ce are prins de el o carcasă de metal, situată undeva la o înălţime de 
1.5 m. Solicit ridicarea respectivei carcase (probabil cu ceva contacte electrice în ea, nu 
știu ce conține) la o înălţime de peste 2.5 m astfel încât să devină mai greu accesibilă, 
deoarece pe lângă faptul că persoanele mai scunde se pot lovi de ea imediat ce iau curba, 
copiii pot ajunge să se joace acolo şi înclin să cred că există în acest caz un real pericol 
de electrocutare. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

  „Da. Domnule secretar.” 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  „Mi-ați solicitat numărul dosarului care se află pe rol la Judecătoria 

Hunedoara. Este vorba de nr. 6148/243/2017, primul termen fixat 19.02.2018.” 
 

D-nul. Kofity Zoltan: 
  „Da. Mulțumim. Domnule Vlad Săndel aveți cuvântul.” 



 
 D-nul. Vlad Săndel: 

  „Da mulțumesc domnul Președinte. Am și eu două probleme. De fapt prima 
este o propunere, dacă se poate. Legată de firmele care se subordonează Consiliului 
Local, adică PrimTransPrest, Salubritate, EcoSid. Și anume aceste firme propun eu să dea 
un raport de informare trimestrial asupra activității pe care o desfășoară. Consider eu că ar 
fi bine Consiliul să știe ce se face la fiecare firmă. Și a doua problemă, este legată de 
Casa de Cultură. Nu mai știm nimic ce se face acolo. Se mai face ceva, nu se face?Pentru 
că, în afară de platou… nu vorbesc de Casa de Cultură interior. Interior pentru că vara, ați 
văzut și dvs. o grămadă de spectacole se organizează la Castel, bine e vară, e frumos, 
dar iarna nu avem nici un spectacol. Și lumea mai vrea câte un spectacol și la Casa de 
Cultură. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

  „Da. Și noi mulțumim.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Da. Pe toți ne preocupă Casa de Cultură. Pe toți cetățenii orașului, nu doar 

pe noi cei care suntem aleși în Consiliul Local. Am avut un schim de adrese cu Consiliul 
Județean și am solicitat o întâlnire. O întâlnire la care au participat Vicepreședintele 
Consiliului Județean domnul Andronache, Secretarul General al Consiliului Județean, 
Administratorul Public al Consiliului Județean, șefa Achizițiilor Publice de la Consiliul 
Județean, Investițiile de la Consiliul Județean, au fost cred că vreo 10 colegi de la Consiliul 
Județean. Mi-am exprimat nemulțumirea, și o să mi-o exprim de fiecare dată. Și 
nemulțumirea știu că este și a dvs. și nu am greșit. Pentru că a fost preluată de atâția ani 
de zile și nu este finalizată lucrarea. Eu nu vreau să acuz pe nimeni. Nici din partea stângă 
a politicii hunedorene nici din partea dreaptă a politicii hunedorene. Dar nu este corect să 
nu te ți de cuvânt la o investiție atât de mare. Uneori nu te poți ține de cuvănt cu anumite 
lucruri. Dar aici s-au succedat atâtea administrații, sau mă rog atâția președinți și nu s-a 
întâmplat nimic. Mi-au făcut o adresă din care eu cred că au confundat niște termeni. 
Trecerea din domeniul public al Statului Român în domneniul public al unui UAT. Și au 
spus că ar trebui să refacem din nou acel acord de, să facem un acord de asociere, acum 
până la urmă vom face. Nu am foarte mare încredere că o vor face. Și nu vreau să acuz 
neapărat conducerea Consiliului Județean. Dar vă spun, știți expresia din popor până la D-
zeu te mănâncă sfinții. Mulți dintre cei care au lucrat la Consiliul Județean sau încă 
lucrează, nu și-au făcut temele. Și vorbesc de funcționari. Asta da, pot să o fac. Pentru că 
acolo aveam un aparat administrativ care trebuia să știe ce înseamnă o predare în 
administrare și ce înseamnă un acord de asociere. Încă trag speranțe că îmi vor da un 
răspuns la adresa pe care am trimis-o de curând și în care mi-am exprimat punctul de 
vedere împreună cu Oficiul juridic și cu Secretarul Primăriei că aceea predare spre 
administrare este perfect legală. În caz contrar, dacă ei tergiversează, așa cum au 
tergiversat de ani și ani de zile, reluarea lucrărilor voi veni în fața dvs. și o să vă propun să 
terminăm odată povestea, preluăm Casa de Cultură și pe investițiile care ne permit să o 
facem noi. Nu vom avea nici o scuză când ni se va termina mandatul și ne vom întoarce 
înapoi, ca să spun așa la obârșie de unde venim, să explicăm oamenilor că nu am mișcat 
un deget. Și nu sunt suficiente nici hârtiile care le tot plimbăm între noi. Deci cu orice risc 
voi veni în fața dvs. și voi spune că, Consiliul Județean nu este în stare să ducă la final o 
lucrare pe care și-a asumat-o în 2011, dacă nu greșesc, print-un contract, evident și să 
preluăm înapoi Casa de Cultură. Să vin în fața dvs. cu documentul de avizare a lucrărilor 
de intevenție, să asigurăm o finanțare pe un buget multianual și să o reparăm noi. Deci, 
încă odată, interesul nostru ca cetățeni este superior interesului unui partid politic. Chiar 
dacă noi suntem aleși, evident pe listele unui partid politic, asta nu înseamnă că acolo 



unde lucrurile nu merg bine să nu spunem, în cazul acesta că au greșit. Eu încă trag 
speranțe că vor propune o soluție și totodată vor prinde banii în buget. Pentru că vreau să 
văd și banii în bugetul Consiliului Județean. În caz contrar, cu riscul de a nu avea o relație 
foarte cordială cu Consiliul Județean, în numele dvs. și în numele meu dar și în numele 
cetățenilor voi spune acelașii punct de vedere care l-am spus astăzi, absolut peste tot. 
Casa de Cultură trebuie finalizată în mandatul acestui Consiliu Local.  

 
D-nul. Bădin Ion : 

  „Să-i chemați într-un schimb de experiență pe cei de la Consiliul Județean 
aici că cei de la Primărie s-au dus la Oradea…” 

 
D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 

  „Anul trecut când am trimis-o către Consiliul Județean și am spus să nu 
facem lucrul acesta numai eu am fost singurul care s-a opus. Și am zis că noi suntem 
singurii care putem să o aducem până la bun sfârșit. Mi-ați spus că într-un an de zile va fi 
reparată. Acum văd că nu se mai repară într-un an de zile, dar ne luăm alte angajamente. 
Să de D-zeu să fie așa.Eu vă susțin.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Știți ce este interesant? Că aceea hotărâre n-a fost dublată și de hotărârea 
Consiliului Județean. Practic noi ne întoarcem undeva la 2011. ” 
 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  „În 2015, când Consiliul Local de aici a adoptat o hotărâre prin care propunea 

încetarea acelui contract de asociere, Consiliul Județean nu a dat o hotărâre de încetare și 
nu s-a încheiat nici un act adițional de încetare. În concluzie, aceea hotărâre a noastră nu 
a produs efecte juridice și suntem tot la momentul zero în care există acel contract. Acel 
contract pe care nu l-au onorat cei de la Consiliul Judeţean şi, mă rog, funcţionari de acolo 
şi oficiul juridic de acolo invocă tot felul de tertipuri, din punctul meu de vedere, care nu 
stau în picioare. Este un contract care ar trebui să fie onorat. Punct şi nimic mai mult. Sau 
dacă consideră că acel contract nu mai este valid să solicite în instanţă anularea 
contactului.” 

 
D-nul. Giurgiu Bogdan Radu: 

  „Nu mai spun nimic. Aștept doar fapte.” 
 

D-nul. Kofity Zoltan: 
„Domnul director Voinia, aveți cuvântul.” 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 

  „Vreau să-i mulțumesc domnului Jitian care a deschis problema sălii de 
sport. Este o problemă dureroasă și o rană deschisă care durează de ani de zile, de 
aproape zece ani. Ținând cont de lipsa sălilor de sport din orașul Hunedoara. Este o 
problemă de interes local a tuturor, nu numai a școlii pe care o reprezint și cred că a 
tuturor cetățenilor Hunedoarei. De aceea mai solicit și pe această cale, o adresă către CNI 
pentru a urgenta rezolvarea acelei răni deschise. Sunt afectat și prin faptul că aveam o 
clasă de învățământ vocațional, filieră vocațională, profil sportiv specializare fotbal, 
deoarece avem foarte mulți tineri cu talent sportiv, s-au obținut rezultate în ultimii ani foarte 
bune și unul din motivele pentru care nu s-a dat clasa a fost și pentru că nu mai avem 
bază de pregătire. Și de aceea, solicit oficial sprijinul Consiliului Local, sprijinul domnului 
Primar. Nu am venit chiar zilnic la el cu problema asta dar știe de câte ori am venit și chiar 



vreau să vă mulțumesc, la ultima întâlnire care a fost aici cu Prim Ministrul, în momentul în 
care a ridicat ca principală problemă sala de sport, recunosc că m-am luminat la față. Dar 
copiii și profesorii și toți locuitorii Hunedoarei au nevoie de o sală de sport funcțională. De 
ce? Avem o sală de sport la informatică care este improprie. Spațiul, podeaua care este 
inadecvată și afectează ligamentele. Sala Constructorul pe care o folosim la evenimentul 
de peste câteva zile e iarăși uzată fizic și moral. Efectiv, localitatea, orașul nostru are 
nevoie de o sală sportivă.  

Referitor la rețeaua școlară, eu sunt adeptul luării unor măsuri. Chiar am mai propus, 
de ce a scăzut puternic de la an la an numărul de copii. Și rețeaua a rămas încremenită în 
aceleași coordonate. Avem două licee teoretice cu suprapunere 100%. Exact aceleași 
specializări și două licee tehnice cu suprapunere chiar pe aceleași meserii. Deși pe parte 
tehnică există și diferențe între cele două. Nu este chiar suprapunere 100%. Actualmente 
cheltuielile de întreținere ale școlilor sunt în sarcina bugetului local și indirect a noastră. O 
raționalizare a rețelei școlare care este atributul nostru ne va ajuta să îmbunătățim 
condițiile de studiu pentru elevii din municipiul Hunedoara. Și afectat nu va fi deloc 
personalul didactic. Afectat, dacă va fi cineva vor fi cei cu funcții de conducere și 
nedidactic sau didactic auxiliar. Personalul didactic depinde de numărul de copii. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 

  „Da. Mulțumim frumos. Urmează domnul Demeter, vă rog frumos aveți 
cuvăntul.” 
 

D-nul. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Cinci minute aveți alocate pentru a lua cuvântul conform regulamentului.” 

 
D-nul. Ladislau Demeter – reprezentantul unui grup de părinți din loc.   
Peștișu Mare: 

  ,,Bună ziua domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri. Numele meu 
este Demeter Ladislau și sunt aici împreună cu ceilalți părinți care au venit din Peștișu 
Mare pentru a discuta problema care s-a vehiculat în presă. S-a discutat astăzi, aici, 
domnul director Voinia, aici de fată, a discutat Luni în ședința din data de 19, din câte am 
înțeles, referitoare la închiderea unității școlare din Peștișu Mare. Am înțeles că anul 
acesta școlar 2017-2018 nu va fi închisă. Doamna Popovici spunea că 2018-2019 la fel nu 
suferă modificări, vrem să știm exact, se va închide, nu se va închide, cine ia decizia? 
Domnul director, în  a cărui subordine se află, dumneavoastră, domnule primar? Vă rog!”. 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
                     ,,Inspectoratul Școlar”. 
 

D-nul. Ladislau Demeter: 
                        ,,In regulă. De la Inspectoratul Școlar am înțeles că Peștișu Mare, ca indice 
demografic al elevilor, este pe creștere. Putem avea atunci vreo garanție  că nu se va 
închide, având în vedere acest aspect?'' 
 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
,,Nu știu ce corespondentă ați purtat cu Inspectoratul Școlar. Aș vrea să văd 

și eu corespondența. Mi-ar fi utilă.'' 
 
D-nul. Ladislau Demeter: 
,,Nu am purtat corespondență, am vorbit telefonic cu doamna care se ocupă 



de rețeaua școlară.'' 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan :  
,,Cine?'' 
 
  D-nul. Ladislau Demeter: 
,,Doamna Oana Mureșan Alina.'' 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan : 
,,Nu am auzit de dânsa dar asta nu înseamnă că nu există. Noi trebuie să 

discutăm instituțional. Instituțional înseamnă adresă de la, dacă solicitați asta, pot să fac 
adresă în numele Primăriei sau a Colegiului ,,Matei Corvin,, căruia i se subordonează 
Școala Generală nr.6 și totodată are obligația de a vă informa. Mai departe trebuie să știm 
toți că aceste școli sunt sustenabile, să folosesc cuvântul acesta, în perioadă lungă de 
timp, durabile, pentru că există copii.'' 

 
  D-nul.  Ladislau Demeter:  
,,Este logic''. 
 
  D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
,,Dacă nu sunt și scad sub acea normă care există la o clasă, situația se 

modifică. Interesul unei administrații locale nu este de a închide o școală. Ar fi culmea, nici 
o grădiniță, din contră, încercăm să le dezvoltăm. Nu pot să vă spun ce se întâmplă din 
2019, dar v-am asigurat că în momentul de față nu avem de ce să alarmăm lumea că nu 
știu cine a spus că se închide școala de la Peștiș. Că pe mine nu m-a informat nimeni.'' 

 
D-nul. Ladislau Demeter: 
”Informațiile au circulat în presă. S-a discutat în ședința de luni....'' 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu:,, 
”Dar in presă unde a scris de școala de la Peștiș?'' 
 
  D-nul. Ladislau Demeter: 
,,Nu s-a scris de Școala de la Pestiș, propriu-zis''. 
 
  D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
,,Dar?'' 
 
  D-nul. Ladislau Demeter: 
,,S-au vehiculat unități din zonele rurale că se vor închide.'' 
 
  D-nul. Primar Dan Bobouțeanu: 
,,Și apărea undeva Pestișu?'' 
 
D-nul Ladislau Demeter: 
,,Nu apărea Peștișu. De Peștiș s-a vorbit la ședința de luni.'' 
   
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
,,Eu vă înțeleg îngrijorarea dar totodată trebuie să transmitem informațiile 

corect.'' 
 
  D-nul. Ladislau Demeter: 



,,Informațiile corecte sunt cele pe care vi le-am expus.'' 
 
  D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
,,Nu .Chiar deloc. Nu putem discuta de o problema la nivel național pentru că 

nu știm dacă ne afectează și vedeți, se impacientează lumea. E de înțeles, sunt copii, 
trebuie să te gândești unde îi duci. Și în momentul de fața nu este cazul.'' 

 
D-nul. Ladislau Demeter:  
”În regulă.” 
 
 D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
,,Și vom cere dacă se solicită date, dar nu știu dacă vor putea da date despre 

anul 2019-2020.'' 
 
D-nul. Ladislau Demeter: 
,,Referitor la rețeaua școlară...'' 
 
 D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
,,Da. Ea în fiecare an se supune discuției și discuția să știți că are loc la 

Inspectoratul Școlar. Nu are legătură cu primăria. Deci primăria nu este chiar în tot ceea 
ce gândesc unii dintre cetățeni. Deci Inspectoratul Școlar stabilește, se fac propuneri, ei 
știu, doamna Popovici, cred că nu greșesc nu? Toate astea se discută acolo în Consiliul 
de Administrație.'' 
 

 D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
,,Există un sâmbure de adevăr.Există o presiune dinspre Ministerul Educației 

pentru reducerea costurilor cu personalul.Și această reducere se poate face pe trei 
direcții:la didactic,nedidactic si didactic auxiliar .La didactic se poate face prin comasarea 
de clase  adică să ai mai mulți elevi în clasă,care e o prostie  pentru că efectiv micșorează 
calitatea actului  didactic cu care personal nu sunt de acord  dar se caută diverse forme  
de a  reduce costurile cu personalul peste tot în țară.Și de aceea au apărut diverse 
variante.Și într-adevăr a apărut varianta aceasta.Am susținut la Inspectoratul Școlar că nu 
se justifică pentru că la Peștiș mai avem actualmente o grupă de învățămant preșcolar 
care este mult peste limita legală stabilită de legea educației și două grupe de primar-
simultan care într-adevăr ele se apropie de limită ,sunt în jur la primar-simultan,sper să nu 
greșesc,în jur de 12-13 copii într-o grupă.Dar este necesar pentru interesul copiilor,al 
părinților de acolo să păstrăm școala chiar dacă asta implică anumite costuri.''  

 

                     Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
,           ”Deci putem să o păstram,deci putem să-i asiguram pe cetețeni că....'' 
                            

 Domnul Voinia Claudiu Sorin: 
,,Din partea școlii nu va pleca nicio propunere  deși ni se cere o propunere 

de reducere a posturilor,închiderea școlii de la Peștiș.” 
' 
Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
,,Noi putem susține ,ca să înțeleg ,clădirea ,școala ,în principiu,da, și 

clădirea noi o putem susține,problema e  la Inspectoratul Școlar care face reduceri de 
personal de fapt. '' 
                               

Domnul Ladislau Demeter: 
,,Eu din ce am ințeles de la Inspectoratul Școlar ,mi s-a spus,nu că am 



înțeles,chiar așa s-a spus ,,propunerile sunt făcute de către unitățile teritoriale'' ,în principiu 
în cazul nostru,Colegiul Matei Corvin.Deci dacă domnul director în viitor  consideră că nu 
mai este sustenabilă atunci poate să vină dânsul cu propunerea închiderii unitații școlare 
de la Peștiș  și comasarea cu Școala Generală nr.6 care la fel este în subordinea 
dânsului.Putem avea garanția că nu va face asta?Nu?Sau da?'' 
                              

 Domnul Voinia Claudiu Sorin: 
  ”Aveți promisiunea că prin pixul meu nu va pleca o propunere cu închiderea 
școlii,...în cazul în care există număr de elevi necesari.'' 
 

                       Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
,,Sigur că da,nu se pune discuția.'' 

                             
 Domnul Voinia  Claudiu Sorin 
,,Să existe măcar numărul minim aprobat  în legea educației.'' 

                               
Domnul Ladislau Demeter : 
,,Logic, nu suntem absurzi.A doua problemă este referitoare la clasele 5-8 

care au fost comasate cu …adică au fost elimintate tot din Școala Peștișu Mare pe vremea 
fostei administrații când și dvs.erați viceprimar și s-a promis transport pentru elevi care a 
ținut două săptămani și de atunci nu s-a mai facut deloc.'' 
                                

 Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu mai avem transport?'' 

                  
Domnul Ladislau Demeter: 

  ”Nu mai intră prin sat.Nu mai avem transport pentru elevi.Adică microbuz 
școlar''. 
                               

Domnul Primar Dan Bobouțanu : 
''Nu intră prin sat microbuzul școlar.Transport pentru elevi înseamnă transport 

comun,nu există de când?'' 
                                

Domnul Ladislau Demeter: 
”Nu este același lucru.S-a promis microbuz școlar  pentru elevii claselor V-VIII 

care a circulat două săptămâni și ulterior a fost retras.'' 
                               

Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Cine a promis microbuzul?Că nu prea avea cum.'' 

                                
Domnul Ladislau Demeter: 
”Nu știu cine a promis,în perioada respectivă se poate verifica.'' 

                                
Domnul Primar Dan Bobouțanu : 
”Este o problemă.'' 

                               
Domnul Ladislau Demeter: 
”Intrebarea mea este dacă se poate adopta așa ceva,legal,pentru că din ce 

am înțeles există alte sate care au transport asigurat.'' 
                                

Domnul Primar Dan Bobouțanu : 
”Noi vorbim de municipiul Hunedoara ,nu de sate ,că a mai fost discuția asta 



și la Boș. Microbuzele școlare au fost date de Guvernul României în anumite condiții și de 
regulă ,într-adevăr,spre comune și acolo este o problemă că trebuie reprezentant,manager 
de trasport ,angajarea cu șofer,nu știu ,cred că este o problemă și cu microbuzul Iancu De 
Hunedoara,din câte am înțeles cu angajarea,dar noi avem transport local și putem asigura 
prin transportul local.Dacă este o problemă aici o putem remedia că ține de noi.'' 
                                 

Domnul Ladislau Demeter: 
,,Prin transport local se asigură și am înțeles că la abonamente se dă 

reducere 50%.Întrebarea  era dacă este posibilitatea să se introduca transport școlar.''  
                                

Domnul Secretar Laslău Danuț : 
  ,,Pe actuala legislație...'' 
                                 

Domnul Ladislau Demeter : 
,,Pentru că atunci așa s-a spus.'' 

                                 
Domnul Secretar Laslău Danuț: 
”Nu vreau să jignesc pe nimeni dar acele afirmații nu au fost fondate pe lege. 

Drept dovadă că nu au putut fi susținute.'' 
                                 

Domnul Ladislau Demeter : 
”Am înțeles.Vă mulțumesc frumos.'' 

                                 
Domnul Muzsic Robert : 
„Poate se poate face linie ca să intre prin sat , să...'' 

                                 
Domnul Primar Dan Bobouțanu : 
„Mă rog,asta era ideea că intră prin sat .'' 

                                
Domnul Muzsic Robert: 
”Să intre prin sat și să-i preia pe copii ca să nu iasă în șosea'' 

                                 
Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Tot în Consiliul Local a dat dispoziție ca celor de la transportul comun,ca 

acum,..da, și intrau , dintr-o dată schimbă, cine a cerut un raport, dumneavoastră?'' 
                    Cred ca trebuie să cer un raport săptămânal de acum înainte, trimestrial e 
cam mult. Vedeți , apropo, cum sunt conduse societățile comerciale , că nu știm că acea 
mașină nu intră prin sat , da, știți la ce mă refer, stimați colegi. Da, dimineata va intra prin 
sat. Nu se poate, dumneavoastră ați hotărât să intre prin sat , că dumneavoastră ați 
hotărât aici iar directorii noștri hotărâsc altceva.'' 
 

Domnul Kofity Zoltan: 
”Domnul Mititelu, aveți cuvântul!'' 

                        
Domnul Secretar Laslău Militon Dănuț 
”Cu aceeași specificație, cinci minute''. 

                       
Domnul Mititelu Marin : 
”Mulțumesc. De aceea nu o să încerc să vorbesc în axiome, nu îmi e frică de 

dialog, nici de polemică, dar vreau să nu fiu întrerupt pentru că, astea sunt probleme 
spinoase. În primul rând  aș începe cu niște felicitări, vreau să-l felicit pe domnul Radu 
Budae de la Spitalul Municipal Hunedoara,  pentru că a obținut acreditarea Spitalului 



pentru încă cinci ani de zile, deși  medicul, directorul medical, Bende Barna zis Bengi a 
fost in ,,Panamea'' ,nu în ,,Pana mea'', nu în  ”Pana ''dvs, a fost în ,,Panama''. Echipa de 
medici s-a cualizat cu domnul manager și a obținut pentru încă  cinci ani acreditare, fapt 
pentru care îi mulțumesc din inimă. Mă doare pentru ca domnul Bende a facut la un 
moment dat parte din Consiliul Național de Acreditare  a Spitalelor și chiar dacă sunt 
modificate criteriile noi de acreditare ar fi fost un real sprijin , dar poate e mai bine așa, că 
băiatul va pleca. Am înțeles că unii sunt extaziați că a câștigat la Curtea de Apel. Voi intra 
în apel eu și el are probleme nu numai cu ANI, are si cu Parchetul de pe lânga Înalta Curte 
și cu DNA și cu Tribunalul Hunedoara, deci are mai multe, să nu se extazieze lumea că nu 
e, știu eu........pentru faptul că a căstigat el la Alba Iulia. Ușor, că Mititelu vegheaza. Prima 
chestie. 
                         A doua ,felicitări domnului Primar și Consiliului Local, domnului Cristian 
Roman de la castel ,trei sute.... 
                          

Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă felicită domnul Mititelu,e o problemă ,adică...'' 

                          
Domnul Mititelu: 
”Domnul Cristian...nu am înțeles ,vorbeam pe repede înainte.'' 

                         
Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă ascult! '' 

                          
Domnul Mititelu Marin: 
”Totuși există marea durere că nu știu unde sunt banii dispăruți de la Castel 

trebuie să notăm faptul că trei sute treizeci și patru de mii, trei sute trei zeci de mii de 
plătitori, nu de vizitatori,la Castel. E un lucru de lăudat că din cele trei simboluri ale 
Hunedoarei, Castelul văd că progresează  și imediat o să vă spun că vrem și noi să 
participăm la promovarea internațională care este și mai substanțială financiar și are și altă 
conotație, în timp ce Combinatul , atât cât mai este, are probleme iar echipa de fotbal, 
după cum știți, este desființată. Cele trei simboluri Corvinul ,Combinatul și Castelul, al 
treilea văd că își face datoria. Acuma  începem la ce am vrut să spun inițial. Domnule 
primar, nu știu cine vă ajută pe dumneavoastră, dar am trimis o grămadă de adrese, de 
exemplu, referitoare la sport, la programul de sănătate, nu primesc nici un raspuns, pe 
adresa oficială și pe adrese privitoare la Legea 544/2011''. 
                         

 Domnul Bădin Ion: 
”Ați trimis prea multe ,așa repede....'' 

                          
Domnul Mititelu Marin : 
”Păi, da cine nu are loc, de exemplu am trimis de șapte luni de zile, să 

vedem cum a luat tovarășa Hărău clădirile de pe lângă,  acolo, că unele sunt aproape, nu 
poți să intri în Castel că dai cu nasul într-o halbă acolo. Să vedem și noi cât sunt de 
aproape, dacă sunt legale, eu mor de curiozitate , așa sunt eu curios de felul meu; nu am 
primit adresa și acuma v-am trimis azi dimineața propunerile.....și pentru bugetul local. 

Felicitări pentru ”PNL,BJTM ”și toate ….astea și banii europeni pe care îi 
aduceți mă gândesc că și de la bugetul de stat. Asta înseamnă că s-ar putea ca pe unele 
sectoare să măriți sumele ,domnule Primar. Și cum cei mai importanți vectori de imagine 
pentru politică, și faceți parte din toate partidele, dar și pentru un oraș și o țară civilizată și 
responsabilă cu viitorul ei, avem niște propuneri în domeniul culturii și în domeniul 
sportului. Cea mai dureroasă pentru mine este bazinul de înot, care are deja patruzeci de 
ani de zile și ca orice edificiu trebuia să intre în reparații capitale. Nu știu fonduri, nu știu 



reparație capitală. Dar să facem un program pe 8 ore ,nu pe o zi da ,o zi nu,ca să nu fie 
ore suplimentare . Deci bazinul orașului este unicat. Eu mai cunosc, am fost în Slobozia, 
am fost la Bacău  și acolo se lucrează câte opt ore cum lucrează cei de la Centrală. Asta 
inseamnă că nu oprim șapte zile de Crăciun, nu oprim șapte zile de  Anul Nou, când a 
doua zi de Paști vrea omul, eu nu fac saună, vrea omul să meargă la saună, vrea omul să 
facă un bazin. 

Dupa cum știți Legea Administrației Publice Locale vă obligă să asigurați spor 
de masă ca și Legea Sportului 69/2000, spor de masă  și inițiere. Cum se face și este 
foarte bine spor de performanță și avem campioni,o gramadă de medalii  dar și sport 
profilactic și de refacere. Nu numai dospiții ca mine dar și alții care au avut accidente 
vasculare, accidente, cum să vă spun eu, auto și altele vin și se recuperează acolo. Nu se 
poate să stai patruzeci de zile, adică toata luna august și zece din septembrie că trebuie 
să dăm aia. Am făcut un calcul ,domnule Primar,și să știți că nu mai trebuie decât un 
salvamar în plus și o asistentă ca să acopere liberele și concediile. Domnul Ilea, vă poate 
spune ,coeficientul de normare este de 1,2. Nu e mare lucru. La câte posturi am văzut că 
scoateți la concurs și iertați-mă am vazut ca ați angajat, un fost milițian, cu pensie 
sănătoasă care vine și face controlul că nu este bine pusă la bazin plasa acolo. Are o 
căruță de bani.Tovarășul Schiau care a acordat la Mittal patru milioane și jumătate, cred ca 
are o slujbă ca lumea. PĂi ,nu sunt bani pentru o asistentă și un salvamar? Opt ore și o 
rugăminte personală...'' 
                        

Domnul Kofity Zoltan: 
                     ”Vă anunț că......'' 
                        

Domnul Mititelu Marin: 
”Și, da, da, știu. Un calculator și un hard extern. Și eu vă dau muzică, 

deocamdată, doi ”tera” și peste o lună patru ”tera” de la ABBA la CC Top. Mă înțelegeți. Nu 
se poate acolo să mergi cu manele,la refacere și altele. Bine când fac.....iar la cererea de 
promovare internaționala veți afla.  Mi-a sosit certificatul de înregistrare a mărcii 
,,Festivalul Daco-Celtic Hunedoara, România''. Să se știe gratuit îl voi pune la dispoziția 
Primăriei, fără nici un ban, pentru a arăta legăturile noastre cu celții, da , pentru că 
Hunedoara este vatra istorică a României,  iar România este leagănul civilizației europene. 
Acum 2000 de ani Cohorta 1 Dacica Aurelia pleaca de aici în Marea Britanie și alături de 
celți îl puneau pe Magnum Maximus ca unul din ultimii împărați ai Imperiului Roman. Acum 
noi vrem să ne luăm aceste lucruri și să arătăm că suntem leagăn al civilizației europene 
și să promovăm asta. Nu că ne-am născut noi români în 1260....Noi suntem mai de mult. 
Avem 18000 de ani în spate. Nu mai vorbim de alte lucruri. Deci sport, cultură, ca să știm 
și noi despre  ce vorbim. Că toată ziua numai despre pickammere vorbim, numai despre 
șosele care sunt asfaltate dar sunt pline de gropi și blocuri demolate. Vă mulțumesc și  
m-ați îndatorat pâna la bătrânețe.'' 
  

Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Deci, v-am zis că dacă ne laudă domnul Mititelu, e de rău.” 

 

Dnul. Kofity Zoltan: 
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului Local." 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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MINUTA 
         ședinţei ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 31.01.2018 
 
 
 
  La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, doamnei Mihaela MIROIU. 
  Hotărârea nr.6/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna decembrie 2017. 

Hotărârea nr. 7/2018 întrunește 19 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel 
Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian 
Ștefan, Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, 
Voinia Claudiu Sorin) și 2 voturi  ”împotrivă” (Giurgiu Radu-Bogdan, Vlad Săndel). 

 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 214/2017 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”  Hunedoara. 

Hotărârea nr.8/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul IV 2017. 

Hotărârea nr.9/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern 
al municipiului Hunedoara pentru trimestrul IV 2017. 

Hotărârea nr.10/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea acordării normei de hrană pentru 
personalul din cadrul Direcţiei Poliţia Locală a municipiului Hunedoara. 



Hotărârea nr.11/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii. 

Hotărârea nr.12/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la contractul de 
asociere în participaţiune nr. 2844/2005, având ca obiect exploatarea terenului, în 
suprafață de 6570 mp, înscris în CF nr. 5546, nr. cadastral topo 2539/97/a, încheiat între 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Magnum Arhitectura S.R.L.. 

Hotărârea nr.13/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situată  în  municipiul Hunedoara, str. Câmpului, nr.4, bl.6. 

Hotărârea nr.14/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 108 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului 
Hunedoara, situat pe str. C-tin Brâncuși, nr. 15, cu destinația de curte. 

Hotărârea nr.15/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind abrogarea art. 2 din Hotărârii Consiliului Local nr. 
492/2017 privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, 
aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru serviciile 
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca” Hunedoara, 
precum şi procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

Hotărârea nr.16/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea actului adiţional la contractul de 
asociere în participaţiune nr. 336/18.03.2004, cu modificările ulterioare, având  ca obiect 
exploatarea stației de carburanți, în suprafață de 3650 mp, înscris în CF nr.1445/N, nr. 
cadastral 2973, încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi  S.C. Mol Retail 
Comerţ S.R.L. 

Hotărârea nr.17/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 



La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind abrogarea art. 33 lit. „l” din Anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 495/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.18/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi  indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție “Amenajare teren de sport 
multifuncțional (handbal și minifotbal) în incinta școlii generale, sat Pestișu Mare, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.19/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate  şi  indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție "Realizare drum acces și parcare auto 
Grădina Zoologică din municipiul Hunedoara, județul Hunedoara".  

Hotărârea nr.20/2018 se aprobă cu 19 voturi pentru (Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion,Fărcas Bianca 
Magdalena) și 2 abțineri ( Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan). 

 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației  de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenții  şi  indicatorilor tehnico economici pentru  obiectivul de  investiție 
,,Amenajare teren de sport multifuncțional Colegiul Național de Informatică ,,Traian 
Lalescu" municipiul Hunedoara, județul Hunedoara''. 

Hotărârea nr.21/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea ”Documentațiilor tehnico-economice 
pentru  obținerea avizului de securitate la incendiu la Colegiul Economic Emanuil Gojdu – 
Corpurile A1, A2, B și C, Ateliere școală și sală de sport, Cantina și Internat -  municipiului 
Hunedoara”, precum și a indicatorilor tehnico economici aferenți acestora. 

Hotărârea nr.22/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 
“Modernizare Grădinița cu program normal nr. 6, str. Trandafirilor nr. 18,  structură a 
Grădiniței cu program prelungit nr. 1” din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.23/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 



în funcție).  Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.24/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind evaluarea 
performanţelor profesionale individuale ale Secretarului Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.25/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui 
mandat special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 

Asociaților la Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. .  
Hotărârea nr.26/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 22 al ordinii de zi (zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea art. 3 din 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 140/2015 privind aprobarea 
reorganizării Serviciului Public de Salubrizare din municipiul Hunedoara în societate cu 
răspundere limitată, cu modificările ulterioare. 

Hotărârea nr.27/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 
2 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.140/2015 privind aprobarea 
reorganizării Serviciului Public de Salubrizare din municipiul Hunedoara în societate cu 
răspundere limitată, cu modificările ulterioare. 

Hotărârea nr.28/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind  acordarea de scutire la plată impozitului pentru 
clădirile și terenul, din municipiul Hunedoara, str. Timotei Cipariu , nr.29, proprietatea 
Asociaţiei Corvin Savaria Tarsasag . 

Hotărârea nr.29/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii  la plată impozitului pentru 
clădirile şi terenul aferent, situate în Municipiul Hunedoara,  str. Avram Iancu , nr. 1, bl.136, 
ap. 25 şi str. Trandafirilor, nr.18, proprietatea  Asociaţiei Umanitare Betel. 

Hotărârea nr.30/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru 
clădirea situată în municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, ap. 4, proprietatea 
Asociaţiei Nevăzătorilor din România – Filiala Hunedoara. 

Hotărârea nr. 31/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 



în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii  la plata impozitului pe clădiri şi a 
impozitului pe teren pentru persoanele beneficiare ale Legii nr. 341/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Hotărârea nr. 32/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri. 
Hotărârea nr. 33/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru etajul 
clădirii în suprafaţă de 236 mp, monument istoric, situată în Mun. Hunedoara, P-ţa 
Libertăţii, nr.12, înscrisă în CF 62841-C1-Hunedoara. 

Hotărârea nr. 34/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţie și a indicatorilor tehnico-economici pentru  obiectivul de investiţie „Reabilitare  
platou Casa de Cultura din municipiului Hunedoara”.  

Hotărârea nr. 35/2018 se aprobă cu 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Mureșan Vasile, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,  Filiche Ionel-
Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Olariu Nicoleta, Ardelean 
Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion, Fărcaș Bianca 
Magdalena), 1 vot ”abținere” (Giurgiu Radu Bogdan).    

 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre prin care se ia act de renunțarea la funcția de 
administrator al Societății Salubprest Hunedoara SRL a doamnei Popa Camelia, precum și 
numirea unui nou administrator. 

Hotărârea nr. 36/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2018 – 
31.03.2018.   

Hotărârea nr. 37/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                    
                                                          SECRETAR, 

                                   Laslău Militon Dănuț 

 


